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ACTA PLE NÚM. 12/05 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 29 DE 
SETEMBRE DE  2005 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 29 DE SETEMBRE DE 2005  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-nou de setembre de dos mil cinc, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
 
Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
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Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENT 
 
Amb veu i vot 
 
Excusa  
 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 11/05, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 28 de juliol d'enguany. 



3 

 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 PROPOSTES D’ESMENES 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus, per manifestar que al primer 
paràgraf de la pàgina 107 de l’acta, m’agradaria fer una rectificació perquè 
diu: “... amb inversions a curt termini que el pot recuperar- i mil i escaig de 
milions en caixa, a més dels set milions d’accions d’Antena 3 ...”  
 
 No vaig dir exactament això, i per altra banda, la realitat és que els 
beneficis de caixa són de sis mil milions de pessetes, no “mil i escaig milions 
en caixa”. Quan diu “ ... a més dels set milions d’accions d‘Antena 3 ...”, no 
són set milions d’Antena 3, sinó que el que té són set milions en Telefònica i 
cinc-centes mil pessetes en Antena 3, no set milions d’accions. El que té 
d’inversió, a llar termini, són set milions en Telefònica i cinc-centes mil en 
Antena 3. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que es revisaran les cintes per veure què és el que vas 
dir. 
 
 Revisada l’Acta de la sessió es constata que la transcripció reflecteix 
literalment la intervenció del senyor Salvador Colominas. 
  
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 2.1.- Decret núm. 3789/05 de data 29 de juliol. 
 

 “Vista la necessitat de disposar dues persones per atendre les 
funcions de caixer/a de la Piscina Municipal de Can Mercader durant la 
temporada d’Estiu de 2005,  
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 Atès que una de les dues treballadores contractades per cobrir el 
servei de caixa, senyora Núria Mesas Granados, ha presentat la seva renúncia, 

 
 Atès que per cobrir l’esmentada incidència, de les persones que van 
superar la convocatòria per establir l’ordre de preferència per a cobrir una 
plaça vacant a la plantilla de personal funcionari en qualitat de Subaltern 
realitzada els dies 28 i 29 d’abril de 2005 no hi ha cap disponible,  
 

 Atès que la persona proposada, senyora Myriam Ely Consul Valdivia 
ha treballat en aquest Ajuntament mitjançant els Plans d’Ocupació de 
2004/2005 en qualitat de Subalterna, a plena satisfacció d’aquesta 
Corporació,  

 
 Atès que la senyora Myriam Ely Consul Valdivia és la primera que 

ha manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat  
 

 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
03452B013100 Personal laboral eventual/Piscines, per atendre el cost de 
l’esmentada contractació, 
 
 Atès el que disposen els articles 16 i ss. i 94 del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com els articles 15.1. a) de 
l’Estatut dels Treballadors i 2on. del Reial Decret 2720, de 18 de desembre de 
1998, 
 
           Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar eventualment 
un/a Subaltern/a per atendre el servei determinat de caixa de la Piscina 
Municipal Can Mercader, amb efectes 22/07/2005 i fins el dia 6/09/2005. 
 

 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra i Servei 
Determinat a l’empara del R.D. 2720/98, de la senyora Myriam Ely Consul 
Valdivia, per la prestació de serveis com a Subalterna-Caixera, a la Piscina de 
Can Mercader, amb efectes 22/07/2005 i fins el dia 06/09/2005. 
 

 Tercer.- Assignar a l’esmentada empleada les retribucions 
corresponents als llocs de treball de Subaltern/a, d’acord amb les vigents 
taules salarials, aprovades per aquesta Corporació, en virtut dels acords 
assolits amb la representació del personal i les disposicions legals vigents. 
 

 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al seu Cap, 
al Departament Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
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           Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 

 
           Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.2.- Decret núm. 4086/05 de data  18 d’agost. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposa de provisió interina d'un lloc de treball d'Auxiliar Administrativa 
pel departament Salut Pública, Consum i Benestar Social, per poder atendre 
les funcions administratives que poden restar desateses com a conseqüència 
de la jubilació de la senyora Josefa Fernández Monreal, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball,  
 
 Atès que del passat concurs-oposició per proveir reglamentàriament 
les vacants d’Administratiu/va d’aquest Ajuntament n’ha quedat una plaça 
deserta i que tots els aspirants que el van superar ja estan treballant,  
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari recórrer a 
persones que hagin treballat en el departament esmentat,  
 
 Atès que la senyora Sara Alcaide Domínguez ha estat treballant en 
l’esmentat departament en qualitat d’Auxiliar Administrativa i hi estarà fins el 
dia 4 d’agost de 2005, i coneix les tasques que ha de dur a terme, 
 
 Atès que la senyora Sara Alcaide Domínguez  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03413E012000, 03413E012100, 03413E015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
          Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la plaça 
vacant deixada per la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora 
Josefa Fernández Monreal, en qualitat d’Auxiliar Administrativa, 
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Sara Alcaide 
Domínguez, en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes 5 de setembre 
de 2005 i durant un període màxim de tres mesos, fins el dia 5 de desembre 
d’enguany, tal i com estableix la llei, i mentre romangui en aquesta situació 
administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit 
recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Sara Alcaide Domínguez al lloc de 
treball d’Auxiliar Administratiu al departament de Salut Pública, Consum i 
Benestar Social, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.3.- Decret núm. 4193/05 de data  29 d’agost. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball de Subaltern per poder 
atendre les funcions de consergeria que poden restar desateses com a 
conseqüència de la plaça vacant deixada pel Sr. Martín Garcès Vicedo, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball,  
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari recórrer a 
les persones que van participaren el passat concurs-oposició per proveir 
reglamentàriament una plaça vacant de Subaltern/a en règim de personal 
funcionari d’aquest Ajuntament, 
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 Atès que el senyor Fernando López Martínez va quedar classificat en 
la posició segona de l’esmentat concurs-oposició i que  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03121C112000, 03121C112100, 03121C115000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
  Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3792/05 de 29 de juliol de 2005, 
   

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la plaça 
vacant deixada pel funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Martin 
Garcés Vicedo, en qualitat de Subaltern, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Fernando López 
Martínez, en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració 
General, classificat en el grup E, amb efectes 29 d’agost de 2005 i fins a la 
provisió reglamentària d’aquesta plaça vacant i mentre romangui en aquesta 
situació administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol altre 
supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Fernando López Martínez al lloc de 
treball de Subaltern al Departament de Serveis Generals, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 2.4.- Decret núm. 4196/05 de data 31 d’agost.  
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposa de provisió interina d'un lloc de treball d'Auxiliar Administrativa 
pel Departament de Gestió Tributària, per poder atendre les funcions 
administratives que poden restar desateses com a conseqüència de la 
renúncia a la seva condició de funcionari interí d’aquest Ajuntament, del 
senyor Manuel Bonilla Alcaraz, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball,  
 
 Atès que del passat concurs-oposició per proveir reglamentàriament 
les vacants d’Administratiu/va d’aquest Ajuntament n’ha quedat una plaça 
deserta i que tots els aspirants que el van superar ja estan treballant,  
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari recórrer a 
persones que hagin treballat en el departament esmentat,  
 
 Atès que la senyora Iluminada Rubio Vaquero ha estat treballant en 
l’esmentat departament en qualitat d’Auxiliar Administrativa i hi estarà fins el 
dia 28 de setembre de 2005, i coneix les tasques que ha de dur a terme, 
 
 Atès que la senyora Iluminada Rubio Vaquero ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03611A112000, 03611A112100, 03611A115000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
          Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3792/05 de 29 de juliol de 2005,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la plaça 
vacant deixada pel funcionari interí d’aquest Ajuntament, senyor Manuel 
Bonilla Alcaraz, en qualitat d’Auxiliar Administratiu/va, 
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Iluminada Rubio 
Vaquero, en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes 29 de setembre 
de 2005 i durant un període màxim de tres mesos, fins el dia 29 de desembre 
d’enguany, tal i com estableix la llei, i mentre romangui en aquesta situació 
administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit 
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recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Iluminada Rubio Vaquero al lloc de 
treball d’Auxiliar Administratiu al Departament de Gestió Tributària, 
assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 4203/05 de data 31 d’agost.  
 

 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament 
administratiu durant el període del 25-08-2005 al 31-10-2005, per poder 
garantir les diferents mancances que l’Organització Municipal precisarà cobrir 
durant aquest període per acumulació de tasques com a conseqüència del 
gran nombre d’expedients que s’han de tramitar i diligenciar, 

 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el funcionament del Departament de Recursos 
Humans, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funcions, es fa necessari recórrer a persones que hagin 
treballat en aquesta Corporació com Auxiliars Administratius/ves mitjançant 
els Plans d’Ocupació Municipals, 
 
           Atès que la senyora Sonia Granadal Galvez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funcions que s’han de dur a terme per la seva experiència en el 
Departament de Recursos Humans producte d’una anterior relació amb 
aquest Ajuntament, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de 
treball, 
 
           Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 03 121A1 13100 de Personal laboral eventual / Org. I Rec. 
Humans, 
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 b) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 3rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
          Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3792/05 de 29 de juliol de 2005,   
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la contractació d’un/a d’Auxiliar Administratiu/va al Departament de 
Recursos Humans. 

 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent, 

per circumstàncies de la producció, de la senyora Sonia Granadal Galvez, en 
qualitat d’Auxiliar Administrativa, amb efectes del 25/08/2005 i fins al dia 
31/10/2005, per atendre durant l’esmentat període de relació l’acumulació de 
tasques administratives que l’organització precisa atendre o s’hagi de resoldre 
per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals. 

 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 

d’Auxiliar Administratiu del Departament de Recursos Humans, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 

 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.6.- Decret núm. 4423/05 de data 16 de setembre.  
 

“Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, Sr. Juan Pedro García Hernández, el qual estava cobrint la 
incapacitat temporal del Sr.  Domingo Hidalgo Martínez, que ocupa una plaça 
de Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament de la Piscina Can 
Millars, 
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Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  persones que hagin treballat en les instal·lacions esmentades,  
 
 Atès que el senyor José Luis Pérez Fernández té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
HE RESOLT 

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la suplència de Subaltern a la Piscina Can Millars. 
 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

José Luis Pérez Fernández, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi al 
titular del lloc de treball senyor Juan Pedro García Hernández, el qual està 
substituint al senyor Domingo Hidalgo Hernández, des del dia 07/09/2005 
fins a la reincorporació de qualsevol dels dos empleats substituïts, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 

Conserge de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 2.7.- Decret núm. 4434/05 de data 20 de setembre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal del funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, Sr. Carles Beneseit Navarro, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament del CEIP l’Areny, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal del senyor Carles Beneseit Navarro fins a la seva 
reincorporació, 
  
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a les persones que van participaren el passat concurs-
oposició per proveir reglamentàriament una plaça vacant de Subaltern/a en 
règim de personal funcionari d’aquest Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Juan Vilardaga Prats va quedar classificat en la 
sisena posició de l’esmentat concurs-oposició i que ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03422A112000, 03422A112100, 03422A115000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
          Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3792/05 de 29 de juliol de 2005,   
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Carles 
Beneseit Navarro, en qualitat de Subaltern, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Juan Vilardaga Prats, 
en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
classificat en el grup E, amb efectes 5 de setembre de 2005 i fins a la 
reincorporació del titular de la plaça, senyor Carles Beneseit Navarro, i en tot 
cas fins un període màxim de tres mesos, i mentre romangui en aquesta 
situació administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol altre 
supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
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 Tercer.- Adscriure al senyor Juan Vilardaga Prats al lloc de treball 
de Subaltern a l’Àrea Tècnica de Manteniment i Serveis del Departament de 
Via Pública, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
  
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar les resolucions de 
l'Institut Municipal d’Educació que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura de les Resolucions de l’Institut Municipal 
d’Educació, el text literal de les quals és el següent: 
 
 
 3.1. Resolució núm. 251/05 de data 5 de setembre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal l’empleada d’aquest Institut, 
Sra. Encarnación González Silverio, com Cuiner/a, als efectes de garantir el 
normal funcionament de l’Escola Bressol La Baldufa, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2005/2006, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball de Cuineres, 
 
 Atès que la senyora Teresa Haro Martínez coneix les tasques a 
desenvolupar ja que ha estat cobrint la incapacitat temporal de la senyora 
Encarnación González Silverio des del passat 26 de novembre de 2004,  i que 
ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Institut, partida 
pressupostària 49 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol,  
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors, i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que preveu els Estatuts de l’Institut Municipal d’Educació, 
aquesta Presidència, fent ús de les atribucions que té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Cuiner/a a l’Escola La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Teresa Haro Martínez, en qualitat de Cuinera, perquè 
substitueixi a la senyora Encarnación González Silverio, en situació 
d’incapacitat temporal, amb efectes 1 de setembre de 2005 i fins la seva 
incorporació i, en tot cas, fins la data de finalització del present curs escolar 
2005/2006, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 
24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Cuinera de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les retribucions i la resta 
de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Direcció de l’Institut Municipal d’Educació, al Departament de Recursos 
Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.2.- Resolució núm. 256/05 de data 8 de setembre.  
 
 “Vista la necessitat d’ampliar la jornada de treball en 1,5 hores 
diàries més de l’empleada d'aquest Institut Sra. Ana Maria Martínez Ferreres, 
com a Assistent/a Infantil, adscrita a la Escola Bressol La Trepa, per poder 
garantir el servei d’acollida, 
 
 Atesa l’acceptació de l’interessada en l’ampliació de la seva jornada 
de treball,  
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 Atès que en el vigent pressupost existeix una partida pressupostària 
49423C013000 amb dotació suficient per atendre la modificació contractual, 
 
 Atès el que preveuen el article 16 i 94 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, i l’article 4è del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Atès el que preveu els Estatuts de l’Institut Municipal d’Educació, 
aquesta Presidència, fent ús de les atribucions que té conferides, 
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Ampliar la jornada de treball en 7,5 hores setmanals de 
l’empleada d’aquest Institut senyora Ana Maria Martínez Ferreres, Assistent/a 
Infantil a temps parcial i adscrita a l’Escola Bressol Trepa, restant fixada la 
jornada de treball a raó de 25 hores setmanals, en jornada partida i en horari 
de dilluns a divendres de 7’30 a 9’00 i de 11’30 a 15’00 hores, amb efectes del 
dia 8 de setembre de 2005 i adequar les retribucions en funció d’aquesta 
jornada, restant fixades en conseqüència. 
 
 Segon.- Donar compte del contingut de la present resolució al 
Consell de l’Institut Municipal d’Educació. 
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la seva propera sessió per la seva ratificació. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada i al 
Departament de Recursos Humans.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació la resolució, i és ratificada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 3.3.- Resolució núm. 257/05 de data 8 de setembre.  
 
 “Vista la necessitat d’ampliar la jornada de treball en 1,5 hores 
diàries més de l’empleada d'aquest Institut Sra. Sonia Cordero Forgas, com a 
Assistent/a Infantil, adscrita a la Escola Bressol La Trepa, per poder garantir 
el servei d’acollida, 
 
 Atesa l’acceptació de l’interessada en l’ampliació de la seva jornada 
de treball,  
 
 Atès que en el vigent pressupost existeix una partida pressupostària 
49423C013000 amb dotació suficient per atendre la modificació contractual, 
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 Atès el que preveuen el article 16 i 94 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, i l’article 4è del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Atès el que preveu els Estatuts de l’Institut Municipal d’Educació, 
aquesta Presidència, fent ús de les atribucions que té conferides, 
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Ampliar la jornada de treball en 7,5 hores setmanals de 
l’empleada d’aquest Institut senyora Sonia Cordero Forgas, Assistent/a 
Infantil a temps parcial i adscrita a l’Escola Bressol Trepa, restant fixada la 
jornada de treball a raó de 25 hores setmanals, en jornada partida i en horari 
de dilluns a divendres de 7’30 a 9’00 i de 11’30 a 15’00 hores, amb efectes del 
dia 8 de setembre de 2005 i adequar les retribucions en funció d’aquesta 
jornada, restant fixades en conseqüència. 
 
 Segon.- Donar compte del contingut de la present resolució al 
Consell de l’Institut Municipal d’Educació. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la seva propera sessió per la seva ratificació. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada i al 
Departament de Recursos Humans.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació la resolució, i és ratificada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, 
ECONOMIA I HISENDA 
 
 
 4.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
22/2005 del Pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit  amb càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per 
anul·lació de despeses. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistes les sol·licituds de modificació de crèdits de l’Àrea de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social, per suplement de crèdit amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses, motivades per a 
compensar el dèficit de les partides de Benestar Social, i per la pròrroga del 
conveni de col·laboració amb el Consell Comarcal referent al finançament dels 
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professionals de l’equip d’atenció a la infància i adolescència en risc (EAIA), 
per un import total de 14.688,59 euros. 
 
 Vists els escrits de la Cap del Gabinet d’Alcaldia, sol·licitant 
modificació de crèdits per suplement de crèdit amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, per tal d’adequar les dotacions a noves necessitats no 
previstes, per import de 18.951,36 euros. 
  
 Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament de 
Cooperació i Solidaritat per crèdit extraordinari amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, motivada per l’edició de la Fira de la Solidaritat per a la 
Cooperació, per import de 2.000 euros.  
 
 Vista la necessitat d’incrementar la partida d’interessos de demora 
per un import de 3.000 euros.  
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 22/2005 per  
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses que es proposa, segons el 
següent detall i resum per capítols: 

 
 
ESTAT DE DESPESES     
  Consignació Consignació
Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

01.111B0.2260101 DESPESES FUNCIONAMENT ALCALDIA 47.202,00 4.951,36 0,00 52.153,36

01.451D0.2260539 PREMIS CIUTAT DE CORNELLA 60.101,00 0,00 4.951,36 55.149,64

01.451G0.2200101 LLIBRES/PROJECTE CIUTAT 14.000,00 0,00 14.000,00 0,00

01.451G0.2260501 DESPESES DIVERSES/PROJECTE CIUTAT 9.500,00 14.000,00 0,00 23.500,00

05.465A0.2260201 PUBLICITAT/COOPERACIÓ I SOLIDARITAT 0,00 2.000,00 0,00 2.000,00

31.413A0.22700 ACTUACIONS SUBSIDIARIES/SALUT PÚBLICA 6.120,00 0,00 5.000,00 1.120,00

32.315A1.2200001 MAT. OFICINA NO INVENT./BENESTAR SOCIAL 2.551,00 1.500,00 0,00 4.051,00

32.315A1.22728 TREBALLS TECNICS/SERVEIS DOMICILIACIÓ 3.000,00 3.500,00 0,00 6.500,00
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32.315P3.46503 C.CCAL.BAIX LLOBREGAT/EAIA 41.319,71 9.688,59 0,00 51.008,30

64.465A0.2260501 FIRA SOLIDARITAT 14.795,00 0,00 2.000,00 12.795,00

72.011A0.31000 INTERESSOS PRESTECS LLARG TERMINI 227.505,00 0,00 3.000,00 224.505,00

72.611A3.34200 INTERESSOS DE DEMORA 285.733,40 3.000,00 0,00 288.733,40

 TOTAL DESPESES   38.639,95 28.951,36 

      

ESTAT D'INGRESSOS     
  Previsió Previsió
Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final
71.870.01 ROM. TRESORERIA/SUPLEMENT CRÈDIT 816.049,05 9.688,59 0,00 825.737,64

 TOTAL INGRESSOS   9.688,59 0,00 

 
 
RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
Cap. II.-  Compra béns i serveis 25.951,36 25.951,36  
Cap. III.- Despeses financeres 3.000,00 3.000,00 
Cap. IV.- Transferències corrents       9.688,59              0,00 
                TOTAL 38.639,95 28.951,36 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
 

Cap.VIII.- Actius financers                  9.688,59 0,00 
 TOTAL 9.688,59 0,00 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 En primer lloc el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, excusa la 
presència del Tinent d’Alcalde, senyor José Luis Morlanes Galindo, i a 
continuació fa una explicació del dictamen, manifestant que aquest punt és 
l’aprovació de l’expedient de modificació de crèdits del que ja es va informar a 
la Comissió Informativa si bé hi hauria una esmena presentada per l’Alcaldia 
per tal de recollir un punt que després tractarem en l’apartat de Mocions dels 
Grups Polítics Municipals, i és la creació d’una nova partida en el Gabinet 
d’Alcaldia per subvencionar a l’Associació d’Amics de la Bressola per import de 
1.203,- euros. La resta continua igual i fa referència a canvis de partides, la 
majoria finançades amb baixes. 
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 Aquesta incorporació es fa perquè és cert que hi va haver un 
compromís durant cinc anys de fer la subvenció, només es va fer un any, per 
tant queden quatre i ara que tenim la possibilitat s’incorpora i no esperem a 
un altre Ple per fer una modificació de crèdits, i amb això compliríem amb el 
que va aprovar el Ple l’any 2000. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que seguint amb la 
nostra tònica normal, ens abstenim, però no he entès molt bé al senyor 
Alcalde. 
 
 Pren novament la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que hi havia un compromís del Ple adoptat l’any 2000, 
de què es faria una subvenció de 50.000,- pessetes durant cinc anys a aquesta 
associació però es va fer només una vegada i faltaven quatre anys més, per 
tant, com avui portem una modificació de crèdit, doncs ja ho portem i no 
esperem a un proper Ple. 
 
 Aleshores, manifesta la senyora Espinosa, la meva pregunta és com 
és que no s’ha comptabilitzat això en el pressupost, contestant el senyor 
Alcalde, que ha estat un oblit. 
 
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
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Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 5.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
2/2005 del Pressupost del Patronat Municipal de Ràdio Cornellà, per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançat amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses. 
  
 DICTAMEN 
 
 “Vist el Certificat del Secretari Delegat del Patronat Municipal de 
Ràdio Cornellà, on es comunica que el Consell General de l’esmentat 
Organisme Autònom celebrat el dia 28 de juliol d’enguany va acordar proposar 
al Ple de l’Ajuntament l’aprovació de la modificació de crèdits número 2/2005 
per crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançada amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria i a baixes per anul·lació de despeses, per import de 
12.500 euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes 
Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005. 
 
 Vist l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a 2005, i vist el dictamen favorable de l’esmentada Comissió, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
2/2005 del Patronat Municipal de Ràdio Cornellà per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit, finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes 
per anul·lació de despeses, que es proposa, segons el següent detall i resum 
per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     
  Consignació Consignació
Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

28.313A0.16000 SEGURETAT SOCIAL 40.791,00 10.000,00 0,00 50.791,00

28.463A2.11000 PERSONAL EVENTUAL/RÀDIO CORNELLÀ 35.239,00 0,00 500,00 34.739,00

28.463A2.13000 LABORAL/RÀDIO CORNELLÀ 57.080,00 0,00 1.000,00 56.080,00
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28.463A2.22110 MATERIAL TÈCNIC 4.000,00 0,00 2.000,00 2.000,00

28.463A2.22608 COL.LABORADORS 17.897,00 0,00 1.000,00 16.897,00

28.463A2.22706 SERVEI RÀDIO ON LINE 0,00 2.500,00 0,00 2.500,00

 TOTAL   12.500,00 4.500,00 
 
 
ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió
Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

28.870.01 ROMANENT TRESORERIA/SUPL.CRÈDIT 27.846,89 8.000,00 0,00 35.846,89

 TOTAL   8.000,00 0,00 
 
 
 
RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 

                            Altes                Baixes 
Cap. I.-  Despeses de Personal 10.000,00 1.500,00 
Cap. II.- Despeses béns i serveis 2.500,00 3.000,00  
                TOTAL 12.500,00 4.500,00 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 

                                       Altes                 Baixes 
Cap.VIII.- Actius financers 8.000,00 0,00 
 TOTAL 8.000,00 0,00 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals. 
  
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que aquesta modificació fa referència a 
un tema que van preguntar a la Junta de Portaveus i del que ja vaig donar 
l’explicació però ho torno a explicar aquí.  
 
 Es va fer un càlcul en una base de la Seguretat Social de forma 
errònia durant molts anys, i ara va haver-hi un seguiment per part de la 
Seguretat Social, es van adonar que estava malament, per tant, el que s’ha de 
fer és pagar i tornar a actualitzar la base de la Seguretat Social. Això només 
ha passat al Patronat de la Ràdio, per això pujava tant la quantitat de 
Seguretat Social. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA PERSONA 
   
 
 6.- Deixar sense efecte el punt primer de l’acord del Ple de data 
31 de març d’enguany, pel qual s’acordava sol·licitar una subvenció al 
Departament d’Educació; i sol·licitar una subvenció recollida a l’Ordre 
EDC/236/2005, per la qual s’obre la convocatòria pública per a la 
concessió de subvencions. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord del Ple Municipal de data 31 de març de 2005, pel qual 
s’acorda sol·licitar la subvenció al Departament d’Educació, recollida  a l’ordre 
EDC/221/2004, de 18 de juny, per la qual es subvenciona el 50% del cost de 
les obres efectuades i acreditades, o el 50% del cost d’adjudicació de l’immoble 
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i de la seva rehabilitació, si és el cas, així com assumir el compromís 
d’executar les obres de les tres escoles bressol, si es concedeix la subvenció 
del Departament d’Educació. 
 
 Vista l’Ordre EDC/236/2005, de 26 de maig, per la qual s’obre la 
convocatòria pública  per a la concessió de subvencions per a la creació i la 
consolidació de places per a infants de zero a tres anys en llars d’infants de 
titularitat municipal, per la qual l’import de la subvenció és superior. 
 
 Atès que un dels requisits per a acollir-se a aquesta darrera 
sol·licitud de subvenció, és la de desistir o renunciar a la subvenció recollida a 
ordre EDC/221/2004, de 18 de juny. 
 
 Atès que és més convenient per aquest Ajuntament acollir-se a 
aquesta darrera convocatòria, ja que l’import de la subvenció per plaça és 
superior. 
 
 Vist que l’acord de Ple Municipal de data 31 de març de 2005 
esmentat al començament, no va ser notificat al Departament d’Educació de la 
Generalitat de Catalunya, per manca de la documentació que s’havia 
d’acompanyar amb la sol·licitud, i vist que s’ha aprovat una nova convocatòria 
abans de la remissió de la sol·licitud. 
 
 Vist que l’adopció del present acord és competència del Ple 
Municipal . 
 
 El President de la Comissió Informativa de l’Àrea de Serveis a la 
Persona, a proposta del Regidor d’Educació, Societat del Coneixement, 
Relacions Ciutadanes i Via Pública, proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Deixar sense efecte el punt primer de l’acord de del Ple 
Municipal de data 31 de març de 2005, pel qual s’acorda sol·licitar la 
subvenció al Departament d’Educació, recollida a l’ordre EDC/221/2004, de 
18 de juny, per la qual es subvenciona el 50% del cost de les obres efectuades 
i acreditades, o el 50% del cost d’adjudicació de l’immoble i de la seva 
rehabilitació si és el cas, tenint en com a límit 2.950 euros per plaça creada 
d’educació pre-escolar en llars d’infants de titularitat pública, pels motius 
assenyalats a la part expositiva. 
 
 Segon.- Sol·licitar la subvenció recollida a l’Ordre EDC/236/2005, 
de 26 de maig, per la qual s’obre la convocatòria pública per a la concessió de 
subvencions per a la creació i la consolidació de places per a infants de zero a 
tres anys en llars d’infants de titularitat municipal, per a la creació de tres 
escoles bressol municipals.  
 



24 

 Tercer.- Comunicar el present acord al Departament d’Educació de 
la Generalitat de Catalunya.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de Serveis 
a la Persona, senyor Vicenç Badenes i Teixidó es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que això era una cosa ja esperada. Fa tres o quatre 
mesos, en el tema de les escoles bressol ens vàrem acollir a les convocatòries 
que hi havia en aquell moment, en el ben entès que ja s’estava negociant entre 
la Federació de Municipis i la Generalitat la nova convocatòria que modificava 
substancialment els ajuts que la Generalitat donava als ajuntaments per dos 
aspectes: creació i manteniment de places. 
 
 Ja ha sortit i ara el que fem és allò que està previst, deixar aquella 
sense efecte i acollir-nos a la nova, no té res més. La nova, si recordeu, eren 
cinc mil euros per ajuda de construcció per plaça i em sembla que són mil 
vuit-cents cinquanta per nen/any. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 7.- Rectificar el punt novè de l’acord del Ple de data 29 de juny 
d’enguany, que va adjudicar el contracte de recollida de residus 
domiciliaris per fracciones de neteja viària, neteja de clavegueram, el 
transport dels residus fins a l’abocador i demés serveis relacionats amb 
l’objecte del contracte.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació de la Recollida de 
residus domiciliaris per fraccions, de neteja viària; neteja de clavegueram; el 
transport dels residus fins a l’abocador, i demés serveis relacionats amb 
l’objecte del contracte, que es derivin de les clàusules del Plec de Condicions, 
que va ser adjudicat mitjançant acord de Ple de data 29 de juny del 2005 a 
favor de l’Empresa Fomento de Construcciones y Contratas, Sociedad 
Anónima, per un import de 51.461.616,40 euros (IVA inclòs), i per un període 
d’execució de 10 anys, a partir de l’u d’octubre de 2005. 
  
 Atès que l’esmentat acord en el seu acord novè establia disposar de 
la despesa plurianual, pels imports i anualitats durant la vigència del 
contracte, i havent-se comprovat que a la redacció d’aquesta distribució s’ha 
produït una errada  a la distribució de la despesa.  
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Rectificar  el punt novè de l’acord del Ple de data 29 de 
juny de 2005, que va adjudicar el contracte de recollida de residus domiciliaris 
per fracciones de neteja viària; neteja de clavegueram; el transport dels 
residus fins a l’abocador, i demés serveis relacionats amb l’objecte del 
contracte, establint una correcta distribució de la despesa plurianual, que 
quedarà redactat en els termes següents: 
 
 “Novè.- Disposar de la despesa plurianual amb aplicació als 
exercicis i imports següents 
 
Exercici Partida  Import 
 
2005  12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries       550.383,37 euros 
2006  12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries        2.201.533,50 euros 
2007  12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries        2.201.533,50 euros 
2008  12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries        2.201.533,50 euros 
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2009  12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries        2.201.533,50 euros 
2010   12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries       2.201.533,50 euros  
2011   12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries       2.201.533,50 euros 
2012   12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries       2.201.533,50 euros 
2013   12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries       2.201.533,50 euros 
2014   12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries       2.201.533,50 euros 
2015   12 442B0 22719  C.P.S/Recollida Escombraries       1.651.150,12 euros 
2005   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram           89.362,15 euros 
2006   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros 
2007   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros 
2008   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros 
2009   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros 
2010   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros  
2011   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros  
2012   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros 
2013   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros  
2014   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         357.448,61 euros  
2015   12 441A022714   C.P.S/ Clavegueram         268.086,46 euros 
2005  12 442A0 22700  C.P.S./Neteja Viària          646.794,89 euros 
2006  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros  
2007  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros  
2008  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros 
2009  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros 
2010  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària                      2.587.179,55 euros 
2011  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros 
2012  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros 
2013  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros 
2014  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària        2.587.179,55 euros 
2015  12 442A0 22700  C.P.S/ Neteja Viària       1.940.384,66 euros
  
Subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos.” 
 
 Segon.- Notificar el present acord a l’Empresa adjudicatària 
Fomento de Construcciones y Contratas, Societat Anònima, al departament de 
Via Pública, i a la Intervenció Municipal.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 En primer lloc, el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, informa 
que aquest punt i el següent s’han incorporat com a mocions de l’Alcaldia, 
perquè el President de la Comissió Informativa d’Interior i Comerç estava de 
vacances i, per això es passen així, encara que ja es va explicar en la Junta de 
Portaveus. 
 
 A continuació intervé del President-Delegat de la Comissió 
Informativa d’Interior i Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, per manifestar 
que el que fem aquí és rectificar el punt novè de l’acord del Ple de juny referent 
a aquest contracte, en el sentit d’establir una correcta distribució de la 
despesa plurianual. Aquesta rectificació consisteix en aprovar aquesta despesa 
plurianual en funció del preu d’adjudicació i no del preu de licitació. 
 
 El preu de licitació, el tipus en aquest cas eren cinquanta-tres 
milions d’euros per deu anys, i l’adjudicació va ser de cinquanta-un milions 
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quatre-cents seixanta un i escaig euros, i aquesta despesa plurianual es 
rectifica –com he dit- en funció del preu d’adjudicació i no del de licitació.   
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el 
seu Grup manté el vot que han donat en aquest tema. 
 
 Intervé el senyor Alcalde, per puntualitzar que és un error 
administratiu, i ho dic a aquests efectes. 
 
 Pren novament la paraula la  Portaveu del Grup Municipal del PP, 
per manifestar que ho haguéssim hagut de tenir per veure’l abans.  
 
 
  VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 8.- Aprovació inicial de la modificació de la disposició 
transitòria primera de l’Ordenança Reguladora de la Intervenció Integral 
de l’Administració Municipal en les activitats i instal·lacions.     
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 DICTAMEN 
 
 “Atès que la disposició transitòria primera de l’Ordenança 
reguladora de la intervenció integral de l’Administració municipal en les 
activitats i instal·lacions, preveu que les activitats autoritzades abans de 
l’entrada en vigor de Llei 3/1998, de la intervenció integral de l’Administració 
ambiental, incloses a l’annex III i subjectes a permís municipal, l’hauran de 
sol·licitar abans de l’1 de gener de 2004. 
 
 Atès que la disposició transitòria segona preveia l’obligació dels 
titulars d’activitats que no disposaven de títol habilitant, de sol·licitar el 
permís municipal, en el mateix termini que les activitats de l’annex II de la 
LIIAA en la mateixa situació, és a dir, abans de l’1 de gener de 2002. 
 
 Vist que la Llei 4/2004, d’1 de juliol, reguladora del procés 
d’adequació de les activitats d’incidència ambiental al que estableix la Llei 
3/1998, de la intervenció integral de l’Administració ambiental i el Decret 
50/2005, de 29 de març que la desplega, han modificat els terminis i els 
procediments d’adequació de les activitats dels annexos I i II de la Llei. 
 
           Donat que els terminis previstos a l’Ordenança per a l’adequació de 
les activitats de l’annex III, són els mateixos que els previstos per a les 
activitats de l’annex II, la present modificació de la disposició transitòria 
primera té per finalitat adaptar els terminis previstos als de la Llei 4/2004. 
 
          Atès el que disposa l’article 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, en concordança amb el 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de Règim Local, referent al procediment a seguir en 
l’aprovació de les Ordenances. 
 
             Vist l'informe emes per la Cap del Departament d'Activitats, de 
conformitat amb el que assenyala l’article 179 de l’esmentat Text Refós, en 
relació a l’article 53 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en matèria del 
Règim Local. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció dels següents  
  

ACORDS 
  
             Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la disposició 
transitòria primera de "l'Ordenança Reguladora de la Intervenció integral de 
l'Administració Municipal en les activitats i instal·lacions", figurant el text 
íntegre com document annex de l’acord. 
 
             Segon.- Sotmetre la present modificació d'Ordenança a informació 
pública i audiència als interessats per un termini de trenta dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
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el BOP i en el DOG, transcorregut el qual sense que s’hagi presentat cap 
reclamació o suggerència, s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat 
d’un nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació citada Ordenança, 
es remetrà copia íntegra i fefaent de la mateixa a l’Administració de l’Estat i a 
la de la Comunitat Autònoma i es publicarà íntegrament el seu text en el BOP, 
entrant en vigor un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva total 
publicació.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació de la Moció 
manifestant que, segons la Llei 4/2004 i el Decret que regula el procés 
d’adequació de les activitats en quant a incidència ambiental, s’han modificat 
els terminis i els procediments d’adequació de les activitats regulades per 
aquella Llei i passen els terminis d’adequació de gener de 2004 a gener de 
2007.  
 
 Per a les activitats que són competència de l’administració 
municipal, els terminis són exactament els mateixos, per aquesta raó és 
absolutament necessària la present modificació d’aquesta disposició 
transitòria i la seva finalitat és adaptar també els terminis i els procediments 
previstos en la Llei esmentada, és a dir, passar de gener de 2004 a gener de 
2007 i adaptar-nos als procediments que diu la nova Llei. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 



30 

 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 9.- Dissoldre, amb efectes del dia 31 de desembre de 2005, 
l’Organisme autònom local denominat Institut Municipal d’Educació 
(IME), establint com a nova forma de gestió del servei la prevista a  
l’article 85.2.A.a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
de Règim Local, consistent en la gestió directa per part d’aquesta Entitat. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Mitjançant acord adoptat en sessió plenària celebrada el dia 29 de 
juliol de 1987, aquest Ajuntament va aprovar la constitució d’un Organisme 
Autònom Local que va ser denominat Institut Municipal d’Educació, en acrònim 
IME, amb la finalitat de gestionar de forma directa el servei públic d’educació, 
al qual es va dotar d'un Estatut, que va quedar definitivament aprovat de 
forma automàtica el dia 21 de setembre de 1987, encara que va ser 
posteriorment modificat per acord plenari de data 15 de juliol de 1999.  
 
 Atès que a la vista de l’experiència de funcionament de l'IME durant 
els darrers anys, raons d’operativitat i economia aconsellen a aquest 
Ajuntament que procedeixi a la dissolució de l’esmentat Organisme, per 
entendre que la prestació dels serveis que constitueixen el seu objecte es pot 
realitzar d’una manera més eficaç mitjançant la seva gestió directa per 
l’Ajuntament, sense necessitat d’un ens instrumental amb personalitat 
jurídica independent. 
 
 Atès que l’article 246 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de  la Llei municipal i de Règim Local de Catalunya, 
dota a aquesta Entitat de potestat plena per a, en ús de la seva potestat 
d’autoorganització, constituir, organitzar, modificar i suprimir els serveis de 
llur competència, i que l’article 208 del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis 
de les Entitats Locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny,  estableix 
com  una de les causes d’extinció dels Organismes Autònoms Locals la 
voluntat municipal, expressada mitjançant acord plenari, de prestar el servei 
amb una altra modalitat diferent de gestió. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l’informe emès en data 10 de juny 
de 2005 per l'Assessoria Jurídica municipal amb el núm. 36/2005, proposa al 
Ple de l'Ajuntament l’adopció dels següents  
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ACORDS 
 
 Primer.- Dissoldre, amb efectes del dia 31 de desembre de 2005, 
l’Organisme Autònom Local denominat Institut Municipal d’Educació, en 
acrònim IME, establint com a nova forma de gestió del servei públic 
d'Educació la prevista  per l’article 85.2.A.a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, consistent en la gestió directa del 
servei per part d’aquesta Entitat. 
 
 Segon.- La dissolució de l'Institut Municipal d'Educació generarà, 
de forma automàtica, els efectes següents: 
 

• La dissolució automàtica dels seus òrgans de govern. 
 
• La incorporació al Patrimoni municipal, amb la seva corresponent 

inscripció a l'Inventari de l'Ajuntament, dels béns de tota naturalesa 
que siguin de propietat de l'Institut, d'acord amb el detall que figuri 
a l'informe que a aquests efectes emeti la Directora de l'Institut 
abans del dia 31 de desembre d'aquest any.  

 
• La pèrdua d'efectes dels acords municipals d'adscripció a l'Institut 

del personal de l'Ajuntament que figura relacionat en el document 
annex núm. 1, i la seva reincorporació a la plantilla i Catàleg de 
Llocs de Treball de l'Ajuntament. 

 
• La subrogació del personal laboral contractat per l’Institut 

Municipal d'Educació que figura relacionat en el document annex 
núm. 2, i, en el seu cas, la seva incorporació a la Plantilla i Catàleg 
de Llocs de Treball de l'Ajuntament, així com la subrogació i 
incorporació del personal laboral que es contracti per aquest 
Institut Municipal durant el període comprès entre l’adopció del 
present acord i el 31 de desembre de 2005.  

 
• La subrogació de l'Ajuntament en la titularitat dels fitxers 

automatitzats de caràcter personal que figuren a nom de l’Institut 
Municipal d’Educació, i que es troben relacionats al document 
annex núm. 3. 

 
• La subrogació de l’Ajuntament en la condició d'atorgant de les 

subvencions que adjudiqui l’Institut als centres escolars i AMPAS, 
per al curs escolar 2005-2006, d’acord amb la convocatòria ja 
efectuada, que es troben relacionades al document annex núm. 4. 

 
• La subrogació de l’Ajuntament en els contractes públics i/o privats 

concertats i/o formalitzats per l'Institut Municipal d'Educació amb 
terceres persones que figuren relacionats en els documents annexos 
núm. 5, 6 i 7, així com la dels contractes que es concertin i/o 
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formalitzin per aquest Institut Municipal durant el període comprès 
entre l’adopció del present acord i el 31 de desembre de 2005.  

 
• La incorporació a la comptabilitat pressupostària i al patrimoni de 

l’Ajuntament dels saldos pressupostaris i no pressupostaris, així 
com de l’actiu i el passiu patrimonials a 31 de desembre de 2005, 
derivats dels drets i béns i de les obligacions dels quals sigui titular 
Institut Municipal d’Educació.  

 
• En general, la subrogació de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 

en tots els drets i obligacions que corresponien a l’Institut a data 31 
de desembre de 2005. 

 
 Tercer.- Ordenar als Departaments municipals que a continuació 
es relacionen que, en execució d'aquest acord i amb els mateixos efectes que la 
dissolució de l'Institut, portin a terme, en coordinació amb la Secretària i la 
Intervenció delegades d'aquest Organisme, les operacions següents: 

 
1. Serveis d'Intervenció i de Tresoreria 
 
• Realitzar les operacions comptables necessàries per tal d’incorporar 

a la comptabilitat pressupostària i al patrimoni de l’Ajuntament els 
saldos pressupostaris i no pressupostaris, així com l’actiu i el 
passiu patrimonials a 31 de desembre de 2005, derivats dels drets i 
béns i de les obligacions dels quals sigui titular Institut Municipal 
d’Educació, en particular l’eliminació de les operacions internes 
(saldos deutors i creditors entre Institut i l’Ajuntament), la conversió 
de la codificació pressupostària de Institut Municipal d’Educació 
per tal d’integrar-la a la de l’Ajuntament i la cancel·lació dels 
comptes corrents que tingui oberts l’Institut amb entitats 
financeres, així com la cancel·lació de les bestretes de caixa fixa 
constituïdes a Institut Municipal d’Educació.  

 
• Donar de baixa l’Institut del Ministeri d’Economia i Hisenda a 

efectes de Identificació Fiscal (NIF). 
 
2. Direcció de l'Institut Municipal d'Educació 
 
• Emetre, abans del dia 31 de desembre d'aquest any, un informi en 

el qual es relacionin els béns i drets de tota naturalesa que siguin 
de propietat de l'Institut Municipal d'Educació, a efectes de la seva 
incorporació al patrimoni municipal.  

 
• Fer constar la subrogació de l'Ajuntament en tots els contractes de 

personal laboral que concerti i/o formalitzi l'Institut Municipal 
d'Educació durant el període comprès entre l’adopció del present 
acord i el 31 de desembre de 2005.  
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• Fer constar la subrogació de l'Ajuntament en els Plec de Condicions 
Particulars i en els corresponents documents contractuals, respecte 
de tots els contractes que concerti i/o formalitzi l'Institut Municipal 
d'Educació durant el període comprès entre l’adopció del present 
acord i el 31 de desembre de 2005.  

 
3. Contractació i Patrimoni 
 
• Incorporar al Patrimoni municipal i inscriure al Inventari de Bens 

de l'Ajuntament els bens i drets de propietat de l'Institut que figurin 
a l'informe de la Directora de l'Institut Municipal d'Educació al qual 
hem fet referència a l'apartat anterior.  

 
• Realitzar les operacions que resultin necessàries per formalitzar la 

subrogació de l'Ajuntament en tots els contractes públics i/o privats 
concertats i/o formalitzats per l'Institut Municipal d'Educació amb 
terceres persones. 

 
4. Recursos Humans 
 
• Donar de baixa l’Institut de la Seguretat Social, a efectes del 

número de patronal. 
 
• Iniciar el corresponent expedient de modificació de l’Organigrama 

municipal, amb l’objecte d’incloure-hi el nou servei centralitzat i 
d'adaptar-lo a la nova organització derivada del contingut d'aquest 
acord. 

 
• Realitzar les operacions que resultin necessàries per formalitzar la 

subrogació de l'Ajuntament en tots els contractes laborals subscrits 
per l'Institut Municipal d'Educació. 

 
• Notificar aquesta subrogació al personal de Institut Municipal 

d’Educació afectat, en compliment del que disposa l'article 44.7 de 
l'Estatut dels Treballadors, i facilitar a aquest personal la 
informació a que  es refereix l'esmentat precepte. 

 
• Iniciar el corresponent expedient de modificació de la Plantilla i del 

Catàleg de Llocs de Treball de l'Ajuntament, per incorporar-hi, quan 
procedeixi, tant al personal municipal adscrit a l'Institut Municipal 
d'Educació, com al personal laboral d'aquest objecte de subrogació. 

 
5. Serveis Generals 
 
• Donar de baixa al primer venciment que es produeixi a comptar del 

dia 1 de gener de 2006, les assegurances subscrites per l’Institut 
Municipal d’Educació que figuren relacionades en el document 
annex núm. 7, i promoure i tramitar la corresponent modificació, 
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per ampliació, del contracte d'assegurances de l'Ajuntament, a 
efectes d'incloure dins de la seva cobertura els riscs assegurats amb 
aquests. 

 
 Quart.- Notificar el present acord als contractistes que figuren en 
les relacions que s’acompanyen com a annexos núm. 5 i 6, comunicant la 
subrogació d’aquest Ajuntament en les relacions jurídiques que l’Institut 
Municipal d’Educació té contretes amb ells, així com a les Administracions 
autonòmica i central, les quals, a efectes estadístics, tenen censat l’Institut. 
 
 Cinquè.- Comunicar el present acord a l’Institut Municipal 
d'Educació i als departaments d’Intervenció, Tresoreria, Contractació i 
Patrimoni, Serveis Generals i Recursos Humans d’aquest Ajuntament, a 
efectes que per cadascun d'ells  s’impulsin les activitats i operacions de 
liquidació de l'Institut previstes en el present acord.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que ja es va explicar el per què, a més, es 
van anticipar els motius, que són la modificació que es va fer en el seu 
moment de la Llei municipal de Règim Local que ens obliga a modificar els 
nostres Estatuts i que aquests Estatuts donaven més competències a l’Alcalde 
o al President de l’Organisme Autònom i deixava una mica tot el tema de 
control en mans només d’un organisme. 
 
 Nosaltres vam considerar que a l’Àrea de l’Institut Municipal 
d’Educació hi ha coses que  ja estan centralitzades, com és el control 
econòmic i el tema de personal i, per tant, la seva integració novament dins 
l’Ajuntament no té cap dificultat, perquè tot el que farem en educació, totes les 
activitats, iniciatives i projectes es faran igualment com es desenvolupaven 
fins ara. Només és un tema administratiu i fins i tot es faran més programes 
l’any vinent, -quan parlem del pressupost ja es veurà- 
 
 Per tant, és un tema purament administratiu que no afecta ni al 
personal, perquè es va preguntar si el personal funcionari estava integrat dins 
l’Ajuntament i al personal laboral el subrogarà tots els contractes vigents, 
també de subministres, del tema de les escoles bressol, de les activitats que es 
fan, i bé, el funcionament serà idèntic, el tractament serà mitjançant la 
Comissió Informativa de l’Àrea de Serveis a la Persona, la Junta de Govern 
prendrà els acords que dicta la Llei i el Ple tractarà els temes que toquin.  
 
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que voldria intervenir 
simplement per refermar el que has comentat. Nosaltres ens vam interessar 
per si en la desaparició de l’Institut no hi havia cap repercussió funcional en el 
Departament i que, per tant, es funcionaria com un departament. I també 
perquè no hi hagués i, si hi havia, la rescissió o no d’algun contracte, estar 
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assabentats perquè quan hi ha remodelacions, a vegades hi ha persones 
perjudicades i saber-ho de primera mà. En tot cas, esperem que ara que 
passarà a ser regidoria, el funcionament serà el mateix que fins ara o millor i 
que, per tant, esperem que tindrem un ensenyament de més qualitat.    
 
 Seguidament pren la paraula la Regidora del Grup Municipal d'ICV-
EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per manifestar que voldrien fer una 
consideració a aquest Ple, només són unes reflexions en veu alta. 
 
 Estem davant de “la crònica d’una mort anunciada”, i el mateix que 
passava en aquest llibre, que finalment maten al protagonista, en principi el 
maten perquè hi ha tres tipus d’actituds: hi havia gent als quals no els 
importava el tema, hi havia gent als quals no els interessava impedir que el 
matessin i d’altres, que potser, no van arribar a temps per impedir-ho. 
 
 Nosaltres creiem que des de l’1 de desembre de 1986 que es va 
crear l’IME per aquest Ple i es van aprovar els seus Estatuts, ha passat per 
fases molt diferents i també importants per a la ciutat. 
 
 Creiem que va començar a morir en el moment en què la seva 
independència va ser una mica qüestionada quan la Junta de l’IME va ser la 
mateixa Junta o Comissió de Govern.  
 
 Per a nosaltres, en el nostre entendre, quedava palès que el món 
educatiu i els agents socials, restaven exclosos de les possibles grans 
decisions que internament s’anaven prenent.  
 
 Durant aquests 19 anys, l’IME ha fet campanyes i actuacions 
valuoses de suport i d’acompanyament als centres educatius de la ciutat, 
demostrant la seva implicació com agent dinamitzador i educador de la ciutat. 
 
 Algunes campanyes d’aquestes són molt destacades com el “Primer 
Simposi per a la Normalització Lingüística”, l’”Ambientalitza’t”, “Cornellà ciutat 
educadora” i sobretot les campanyes de teatre i música que encara s’estan fent 
i que han donat tan bons resultats. 
 
 Recordo que fa molts anys en un article de l’”Aquí”, quan encara no 
era regidora d’aquest Ajuntament, després d’una dinamització que havíem fet 
els/les professionals de l’IME sobre el tema de la incorporació de la nova 
ciutadania, vaig escriure –donant una mica plagi al poema del “Mio Cid”- “¡Oh 
Dios! que buen vasallo si hubiese buen señor”.  
 
 He cregut sempre en la competència dels professionals que han 
treballat a l’IME, perquè durant molt temps l’IME va estar reconegut fora de 
Cornellà per la seva competència i professionalitat. En els seus inicis els/les 
professionals d’aquella casa van fer quasi bé una opció personal, ideològica, 
treballant per a la millora de l’educació en la nostra  ciutat.  
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 Cal destacar, doncs, l’interès i l’esforç de la majoria de les persones 
que han passat per l’IME, per facilitar i ajudar als centres educatius, per 
orientar als usuaris en general, per formar a les famílies encara que en molts 
moments l’ambient no fos del tot propici. Gràcies a tots ells i a totes elles, els 
que encara hi són, encara que ara quedin en altres circumstàncies o els que 
s’han anat per diverses raons. 
 
 Entenem que quan un ens o un organisme no funciona, però hi ha 
una certa voluntat política de mantenir-lo, es fan canvis, reformes 
administratives o d’enfocament d’objectius, però creiem que l’última decisió és 
destruir-lo, extirpar-lo o dissoldre’l, que és el que farem avui. Creiem que no 
és el moment més idoni per fer-ho perquè estem creant fundacions, 
organismes propis i donant una dinamització a externalitzar alguns serveis i a 
tenir una agilitat més dinàmica en tot el que significa el funcionament de 
l’administració. 
 
 Creiem, a més, que l’estem mancant l’oportunitat de demostrar que 
encara és útil, sobretot si s’aplica la descentralització que està prevista en la 
Llei d’Educació i es traslladen competències a les administracions locals. 
Creiem que no li donarem aquesta oportunitat. No li donarem l’oportunitat 
d’acompanyar al docent que encara creu en la seva professió i implicació 
social. El docent que encara considera un repte personal estimulant, entrar 
cada dia a l’aula, que necessita suport i que no el deixin sol, perquè són tants 
els problemes que conflueixin a l’escola que és impossible pensar a donar-los 
resposta només des dels docents. 
 
 L’escola per sí sola no es pot entendre i necessita la implicació i la 
corresponsabilitat de totes les administracions i de tota la societat en el seu 
conjunt. L’educació implica al professorat, però també als pares i a les mares, 
al món de la política i de la sanitat, al periodisme, a l’esport, la justícia, l’art, el 
disseny, l’arquitectura, el món empresarial i moltes més persones i 
professionals que amb les seves opinions i el seu comportament poden ajudar 
a configurar una realitat social que contribueixi a desenvolupar a les persones 
i aconseguir el seu benestar. 
 
 A nosaltres suprimir l’IME ens crea dubtes, perquè creiem que els 
seus objectius encara poden donar respostes adequades als reptes educatius 
actuals de la ciutadania de Cornellà. Malgrat tot, creiem, esperem, que es 
mantinguin tots els projectes que han donat tan bons resultats i tant de bo 
ens equivoquem en les nostres apreciacions pessimistes i no ens tinguem que 
penedir més endavant de la decisió que acabem de prendre. 
 
 Acte seguit intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, menys mal que el personal no es morirà perquè evidentment 
continuarà. Crec que l’IME mai ha estat independent ni des de l’inici ni a dia 
d’avui, perquè depèn dels recursos que es feien amb la transferència de 
l’Ajuntament. Els programes s’incrementaran, els professionals continuaran 
sent els mateixos, les escoles bressol estaran gestionades per les mateixes 
persones, i l’organigrama continuarà sent el mateix. 
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 Per tant, crec que no són les paraules, l’important són els fets i 
això, com a mínim, és el que a mi m’interessa. I com hi crec en la 
transparència i no en el control que m’atorga la Llei, per això prenc aquesta 
decisió, que primer he posat a consideració del meu Grup i després, 
evidentment, del Ple. Aquesta crec que és la decisió més idònia per gestionar 
una cosa que ens interessa a tots, i sobretot a nosaltres que més hem lluitat 
pel tema de l’educació durant els últims anys dintre de les no competències 
que té l’ajuntament, i ho continuarem fent i, fins i tot, en el pressupost es 
veurà que s’incrementaran les activitats de l’Àrea d’Educació. 
 
 És una consideració, és una reflexió, i no tinc res més a dir, però sí 
que val la pena perquè si no fes la intervenció podria deixar alguns núvols i és 
que no n’hi ha cap, sobretot pel que fa al tema del personal, ja que el personal 
continuarà, els programes també i tot s’incrementarà, i els mateixos 
instruments que s’han mantingut  fins el dia d’avui de relació amb el món 
educatiu es mantindran. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal d’ICV-EA-EPM, d’adhesió al 
manifest de la campanya “Pobresa zero”. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que més de 400 ONG’s de tot l’Estat, incloses algunes de 
Cornellà de Llobregat, estan impulsant una campanya contra la pobresa de la 
que ha elaborat un manifest que s’adjunta a la present moció. 
 
 Atès que aquesta campanya es desenvolupa amb estreta 
coordinació amb organitzacions i moviments socials de més de 100 països, en 
el marc de “la crida global per actuar contra la pobresa”. 
 
 Atès que amb aquest manifest i aquesta campanya, es vol exigir que 
els governs dels estats de tot el món compleixin amb els objectius del “Mil·leni” 
aprovats per l’Assemblea General de l’ONU l’any 2000, i que tenen com a 
finalitat reduir la pobresa i la fam d’aquí al 2015. 
 
 Atès que a Catalunya tenim més de 715.000 persones en situació de 
pobresa, l’11% de la població i que aquest fenomen és “invisible” i no atreu 
l’atenció dels nostres mitjans de comunicació ni provoca grans debats polítics. 
 
 Atès que al voltant d’un 17% de les llars de Cornellà de Llobregat 
presenten taxes pel que fa a la incidència de la pobresa i sabent que aquestes 
llars estan, majoritàriament, formades per dones grans, vídues, pensionistes i 
dones soles amb persones a càrrec (fills, filles, avis, avies...) que concentren 
una enorme càrrega de patiment humà i d’angoixa vital a la qual no podem ser 
aliens i alenes. 
 
 El Grup Municipal d’ICV-EA-EPM proposa al Ple Municipal, 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 

 Primer.- L’adhesió de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat al 
manifest de la campanya “Pobresa zero”. 
 
 Segon.- La difusió d’aquesta campanya a la nostra ciutat, tot 
promovent el desenvolupament d’accions com la penjada de “banderes 
blanques” entre altres. 
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 Tercer.- La tramesa d’aquests acords als grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya, la coordinadora de la campanya “Pobresa zero” i a les 
entitats de Cornellà de Llobregat.”   
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 En primer lloc pren la paraula la Regidora Delegada de Serveis 
Socials, adscrita a l’Àrea de Salut Pública, Consum i Benestar Social, senyora 
Elisa Corral Lozano, demanant disculpes perquè el Manifest s’ha lliurat avui i 
també voldria donar algunes dades més que no estan dins de la Moció i de les 
que també hem sentit parlar aquests dies sobre tots aquests temes.  
 
 Una de les qüestions que ens semblava important assenyalar és el 
tema dels objectius del mil·leni. Només volia anomenar-los perquè són vuit i 
són molt curts i no estan escrits en cap dels documents que hem donat. 
 
 El primer objectiu del mil·leni seria eradicar la pobresa extrema i la 
fam; el segon, assolir l’educació primària universal; tercer, promoure la 
igualtat de gènere i l’autonomia de la dona; quart, reduir la mortalitat infantil; 
cinquè, millorar la salut maternal; sisè, combatre la sida, el paludisme i altres 
malalties; setè, garantir la sostenibilitat ambiental i vuitè, -que nosaltres 
pensem que és molt important- fomentar una associació mundial per al 
desenvolupament. 
 
 Aquests serien els vuit objectius del mil·leni que teòricament 
s’haurien d’assolir per a l’any 2015. Aquests objectius es van fixar l’any 2000, 
han passat cinc anys i les xifres que hi ha estan molt lluny de l’assoliment 
d’aquests objectius. Les xifres les hem escrit en l’article del “Cornellà Informa”. 
 
 Aprofitant, volíem fer unes reflexions al voltant de tot això. 
Assenyalar que el tema de la pobresa no és un tema només econòmic, sinó 
que quan estem parlant de pobresa estem parlant d’exclusió del món del 
treball, estem parlant de l’habitatge, de l’accés a les noves tecnologies per a les 
persones. La pobresa avarca molts nivells diferents de la persona, i també en 
el nostre primer món i també a Catalunya hi ha pobresa, malgrat que hi hagin 
persones -polítics i no polítics- que no s’ho creguin. 
 
 Volia destacar una dada que donem en la Moció referent a Cornellà, 
que parlen d’un 17% d’índex de pobresa en les llars de Cornellà. No és una 
dada que ens hem inventat, simplement vull comentar-vos la font que és 
l’estudi que va fer la Fundació Un Sol Món, de la Caixa de Catalunya i està 
recollit en les seves conclusions. Això té la credibilitat que cadascú de 
nosaltres li volem donar i, en principi, per a mi té la mateixa fiabilitat que si 
fos un organisme oficial o una altra història. De totes maneres crec que és un 
treball que està documentat, perquè ho he llegit. 
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 També destacar que hi ha coses que nosaltres pensem que des de 
l’Ajuntament, des del món local, per anar apropant una mica el tema de la 
pobresa es poden fer des dels ajuntaments. 
 
 Assenyalarem alguns temes que no debatrem avui, està el tema de 
promoure el comerç just, aprofundir en el tema de destinar el 0,7% a temes de 
desenvolupament a projectes concrets, a protegir els serveis públics de 
privatitzacions i de alliberacions. Hi ha un altre tema que és poder anar 
incorporant clàusules socials en els contractes amb les empreses que 
l’Ajuntament té contractats. Hi ha moltes coses que poden apropar-nos a 
treballar en aquesta línia del Manifest i coses que ens poden semblar que 
estan molt allunyades de nosaltres i de la feina que fem, però que nosaltres 
pensem que no. 
 
 De tots aquests fronts que tenim oberts, nosaltres en la Moció 
comencem pels que ens semblen més fàcils i que pensem que pot haver-hi un 
acord i són exemples de coses que de totes maneres es poden fer. Per tant, 
proposem l’adhesió de l’Ajuntament de Cornellà al manifest de la campanya 
“Pobresa zero”, la difusió d’aquesta campanya a la nostra ciutat, tot 
promovent el desenvolupament d’accions com la penjada de banderes 
blanques entre altres, i la tramesa d’aquests acords als grups parlamentaris 
del Parlament de Catalunya, la Coordinadora de la campanya “Pobresa zero” i 
a les entitats de Cornellà de Llobregat. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que des del nostre 
Grup compartim la Moció, encara que hi ha coses que ens agradaria 
modificar, per tant presentem una esmena.  
 
 Per un costat està el tema del 17%. Jo m’he mirat l’estudi i hi ha 
una frase que diu que a Cornellà  tenim el 17% de pobresa, i és l’única dada 
que hi ha en tot l’estudi. Una dada que, què jo sàpiga, els serveis d’aquest  
Ajuntament no la té contrastada i la Generalitat de Catalunya la té 
contrastada. 
 
 Per tant, nosaltres plantegem treure la paraula “...al voltant del 
17%...”, i la substituïm perquè la frase de l’atès quedés d’aquesta manera: 
“Atès que les llars de Cornellà de Llobregat presenten taxes semblants ...”, 
“semblants”, referint-se al punt de dalt que parla de què el nivell de pobresa 
de Catalunya és sobre l’11%. 
 
 Després, en els acords, en el punt segon que parla de “La difusió 
d’aquesta campanya a la nostra ciutat ...”, nosaltres pararíem aquí, entre 
altres coses perquè en el tema de les “banderes blanques”, estem parlant 
d’una campanya que ja va passar a Catalunya i, per tant, ara sortir a Cornellà 
amb banderetes blanques, és una cosa que molta gent no entendria. Nosaltres 
el que diem és “La difusió d’aquesta campanya a la nostra ciutat.”, i ja veurem 
com, però no diguem coses que igual no farem perquè em sembla que potser 
no val la pena. 
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 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que és un projecte molt 
ambiciós aconseguir eradicar la pobresa del món, crec que és un objectiu 
pràcticament impossible, però bé, si aconseguim eradicar la de Catalunya, 
sigui del percentatge que sigui, si és de l’11% o del 2%, doncs ja serà un 
objectiu important. Per tant, nosaltres estem d’acord amb la Moció, no sé si 
prendreu en consideració les modificacions que han proposat des del PSC, 
perquè jo també espero que es facin coses més positives que penjar banderes 
blanques, sinó la fam del món no l’eradicarem. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que estan d’acord 
amb aquesta Moció, i voldria fer una reflexió. Potser perquè no estic 
assabentada del tot o potser m’equivoco, però en tot cas existeix a Catalunya 
la Plataforma Catalana per a la Marxa Blanca, que el dia 10 de setembre va fer 
un acte i pel que sé, sembla que encara està constituïda i mantindrà les seves 
activitats. Entenent que està tot dintre de la mateixa campanya i que la 
Plataforma és de Catalunya, crec que el normal seria que si ens adherim, ens 
adherim a tot –per dir-ho d’alguna manera-. I si fos possible contactar amb 
aquesta Plataforma, si és cert que estan funcionant, i si segueixin funcionant 
treballar coordinadament.   
  
 Pel que fa al tema de l’acord de què es pengin banderes blanques, 
ho hem parlat i creiem que potser no val la pena gastar els diners amb això, i 
en tot cas, l’acció de Govern decidirà exactament com es publicita. Nosaltres 
preferiríem que fos d’una altra forma. En tot cas sí en la línia en la que 
parlàveu, a través de contractes, a través d’una sèrie de coses que ja esteu 
estudiant. Que realment es pugui eradicar la pobresa que existeix a nivell 
local, -evidentment ens adherim a un manifest mundial però que a nivell local 
pugés millorar- nosaltres estaríem a favor que anéssim en aquesta línia, i que 
d’aquí a uns mesos, ens poguéssiu presentar o en parléssim tots plegats de 
quines són les millores i què fem en aquesta línia, perquè no es quedi en un 
Manifest signat, sigui juntament amb la Plataforma Catalana per la marxa 
blanca, o en el cas que hagi desaparegut, només l’adhesió a la campanya 
“Pobresa Zero”. 
 
 Tot seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que portava un discurs, 
però la veritat és que no puc quedar-me sense dir el que penso, sense discurs 
ni res. 
 
 El Grup Socialista té un avantatge que els vots els hi han donat –
evidentment- i és que amb les esmenes poden bloquejar la Moció i no pot 
sortir cap endavant, i, per tant, s’han d’adoptar les mocions. Jo ja he patit 
això, al seu criteri, perquè si el Partit Popular digués que no a aquesta Moció, i 
la meva voluntat seria ara mateix dir que no per demagògica, sortiria en 
primera plana que el PP està en contra d’eradicar la pobresa, cosa que, sens 
dubte, no és així. 
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 Aquesta Moció sí que toca temes de Cornellà però s’adhereix a un 
Manifest que no té res a veure amb Cornellà, per tant, senyor Alcalde, vull dir 
que “todos por el mismo rasero”. No diré que es retiri perquè soc la primera 
que estic en contra de la pobresa i sobretot la de Cornellà, i haig de dir que em 
fa pena que vinguin aquestes coses tan demagògiques podent fer una moció de 
veritat, dient el que de veritat l’interessa a la gent i als pobres, perquè als 
pobres els importa un rave –per no dir una altra paraulota- que posem 
banderes blanques a les finestres, que ens posem vestits de vermell o fer el pi 
pel carrer. Als pobres allò que els interessa és que els resolguin els problemes 
els assistents socials, els ajuntaments, i que els polítics que som els que estem 
aquí, no fem reunions parlant del sexe dels àngels. I com s’està veient 
últimament s’està perdent el temps i no surten cap endavant projectes que 
traurien a aquestes 715.000 persones de Catalunya d’aquesta situació. A mi 
em donaria vergonya que es perdi el temps en els Parlaments debatent 
“idioteces” quan hi ha a Catalunya aquestes persones patint pobresa, per tant,  
em sembla que aquestes Mocions és riure’s de la gent que té necessitat.  
 
 Després hi ha una altra cosa que vull dir, i és que el senyor 
Martínez Flor diu que aquest 17%, li sembla que no és així. Crec que on millor 
estadística trobaria és en les esglésies de Cornellà, on es recullen aliments 
totes les setmanes per repartir als pobles i on no hi ha el dia següent ni un 
trist paquet de sucre, ells segurament ens dirien que no és un 17% que és 
bastant més alt.  
 
 També demanaria a l’Ajuntament –una altra vegada ja ho vam 
demanar nosaltres que vam fer una moció sobre això- que faci una estadística 
i que posem fil a l’agulla, que surtin de veritat les dades i que no les amaguem, 
que no passa res. Si hi ha pobres, s’ha de solucionar i no amb banderes ni 
amb adhesions a manifests que no serveixen per a res, però sí destinant més 
diners en els pressupostos, intentant que hi hagi més accessibilitat a 
l’habitatge i moltes coses més que sí que es pot fer des d’aquí, des del 
Parlament de Catalunya i des del Govern d’Espanya que és on ara estan 
vostès, el tripartit a Catalunya governant i en el Govern d’Espanya mantenint 
el Govern. Per tant, deixem-nos de tonteries i anem a aprovar-la, perquè en 
realitat l’aprovarem però pel que he dit anteriorment.      
      
 També hi ha una cosa que sí m’agradaria dir d’aquest Manifest. 
Estic d’acord amb el 0,7 amb el 0,6, però no estic d’acord a quins sàtrapes de 
dirigents de països es dirigeixen a vegades. S’estan donant i està en la premsa 
i en tots els llocs, què diners d’ONG’s i de governs se’ls queden els llestos de 
torn que estan governant, veritables dictadors als quals alguns els hi tenen 
molta simpatia. S’ho queden, gaudeixen com veritables “bellacos” del diner 
que els hi arriba i el poble es mor de gana, per tant, sens dubte, ajuda als 
països pobres però sobretot donar-los una canya perquè pesquin i ensenyar-
los a pescar, no donar-los diners a aquells que no els anomenaré perquè ja 
sabeu a quins em refereixo, a aquests que abunden i que a alguns se’ls hi 
posen els ulls en blanc quan ho veuen i són el què són. 
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 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquesta Moció ve al Ple perquè és un tema que 
està dins de la campanya que es realitza per part de la Federació de Municipis 
de Catalunya, dels objectius que estan plantejats de cara a l’any 2015, al qual 
aquest Ajuntament -encara que avui reiterarem la nostra adhesió a aquesta 
campanya- està adherit. 
 
 Novament pren la paraula la Regidora Delegada de Serveis Socials, 
adscrita a l’Àrea de Salut Pública, Consum i Benestar Social, senyora Elisa 
Corral Lozano, per manifestar que en relació amb les consideracions que heu 
fet per a les esmenes, estem d’acord. Les dades són les que són, estem d’acord 
amb l’esmena que s’ha plantejat al voltant dels percentatges. En això de les 
banderes blanques és cert que és un exemple, també va bé l’esmena que 
proposeu, però la campanya de les banderes blanques no s’ha acabat encara, 
dura tot l’any 2004 i 2005 i no és només penjar banderes blanques sinó que hi 
ha més coses al voltant de tot això. 
 
 En relació al que deia la companya Pilar Albiol, doncs sí estem 
d’acord amb les coses que has plantejat, l’única qüestió que em preocupa és 
que d’aquí a alguns mesos, dubto que et pogués donar dades de què a 
Cornellà hem eradicat la pobresa, ja m’agradaria. 
 
 En relació al que ha dit la Regidora del PP, haig de dir que 
personalment i suposo pel que fa als companys del meu Grup, que s’han 
sentit ofesos, perquè del que jo conec ni la trajectòria de la gent del meu grup 
ni la meva trajectòria professional i personal des que tinc ús de raó, ha estat la 
de riurem de la gent que passa necessitat.  
 
 
 Després d’això la Moció quedaria redactada en els termes següents: 
 
   “Atès que més de 400 ONG’s de tot l’Estat, incloses algunes de 
Cornellà de Llobregat, estan impulsant una campanya contra la pobresa de la 
que han elaborat un manifest que s’adjunta a la present moció. 
 
 Atès que aquesta campanya es desenvolupa amb estreta 
coordinació amb organitzacions i moviments socials de més de 100 països, en 
el marc de “la crida global per actuar contra la pobresa”. 
 
 Atès que amb aquest manifest i aquesta campanya, es vol exigir que 
els governs dels estats de tot el món compleixin amb els objectius del “Mil·leni” 
aprovats per l’Assemblea General de l’ONU l’any 2000, i que tenen com a 
finalitat reduir la pobresa i la fam d’aquí al 2015. 
 
 Atès que a Catalunya tenim més de 715.000 persones en situació de 
pobresa, l’11% de la població i que aquest fenomen és “invisible” i no atreu 
l’atenció dels nostres mitjans de comunicació ni provoca grans debats polítics. 
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 Atès que les llars de Cornellà de Llobregat presenten taxes 
semblants pel que fa a la incidència de la pobresa i sabent que aquestes llars 
estan, majoritàriament, formades per dones grans, vídues, pensionistes i 
dones soles amb persones a càrrec (fills, filles, avis, avies...) que concentren 
una enorme càrrega de patiment humà i d’angoixa vital a la qual no podem ser 
aliens i alenes. 
 
 El Grup Municipal d’ICV-EA-EPM proposa al Ple Municipal, 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 

 Primer.- L’adhesió de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat al 
manifest de la campanya “Pobresa zero”. 
 
 Segon.- La difusió d’aquesta campanya a la nostra ciutat. 
 
 Tercer.- La tramesa d’aquests acords als grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya, la coordinadora de la campanya “Pobresa zero” i a les 
entitats de Cornellà de Llobregat.” 
  

 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació l’esmena a la moció presentada pel Grup 
Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, sobre 
l’incompliment d’un acord del plenari de data 24 de febrer de 2000, 
referent al foment de les Escoles Bressola a Catalunya-Nord.  
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que el 24 de febrer de l’any 2000, aquest mateix grup, va 
presentar al plenari una moció referent al foment de les Escoles Bressola a 
Catalunya-Nord, en la que demanàvem que l’Ajuntament de Cornellà acordés 
fer-se soci protector de l’Associació d’Amics de la Bressola, i es comprometés a 
fer-hi una aportació econòmica anual. 
 
 Atès que la moció va ser aprovada per unanimitat. 
 
 Atès que el llavors portaveu del Grup Socialista, avui Alcalde, va dir 
textualment “ens comprometem que en pressupost s’obrirà una partida 
econòmica per tal d’aplicar la Moció que anem a aprovar”. 
 
 Atès que hem sabut que aquest Ajuntament va realitzar un sol 
pagament de 50.000,- pessetes a aquesta associació. 
 
 Atès que les motivacions que ens van dur aleshores a presentar 
l’esmentada moció, persisteixen avui. 
 
 Per això demanem al plenari que adopti els següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que es compleixi l’acord que es va prendre llavors. 
 
 Segon.- Que l’Alcalde ordeni el pagament de la quantitat acordada 
al seu dia així com de les quantitats pendents de pagament des d’aleshores. 
 
 Tercer.- Que es demani disculpes a través d’una carta de l’Alcalde a 
la Fundació la Bressola, pel què volem creure ha estat un error, adjuntem 
l’adreça: Fundació La Bressola. Mare de Déu del Pilar, 18 baixos, 08003-
Barcelona. Telèfon (34)93-268·91·10. 
 
 Quart.- Que s’actualitzi la quantitat aportada per l’Ajuntament de 
Cornellà en funció del què proposen per a municipis de més de 50.000 
habitants. 
 
 Cinquè.- Que l’Ajuntament es posi en contacte amb l’esmentada 
associació per tal de dur a Cornellà una exposició itinerant sobre les Escoles 
Bressola.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 En primer lloc pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestant que vam presentar 
aquesta Moció, no perquè ens entretinguem a veure que és el que s’aprova i 
que al final no es fa, sinó que per casualitat fa un parell de setmanes vam 
sentir la notícia per la ràdio, on comentava una persona que està implicada en 
l’Escola Bressola que la situació actual de l’escola és la mateixa que l’any 
2000, que segueix tenint deficiències i que hi ha més demanda que oferta es 
pot fer. 
 
 Això ens va fer pensar, -encara que nosaltres tenim la consciència 
tranquil·la perquè això ja ho vam presentar i el nostre Ajuntament ja hi 
participa- però ho vam mirar i ens vàrem disgustar al veure que no.  
 
 En tot cas –entenem- arran de la modificació de crèdit que s’ha fet 
en l’apartat d’abans, que evidentment ha estat un error administratiu, que no 
hi ha cap problema i que, per tant, la Moció seria aprovada, però aprofitant 
m’agradaria comentar-vos una mica quina és la situació actual de l’Escola 
Bressola. 
 
 Actualment estan escolaritzats 591 alumnes,  i com he dit hi ha 
més demanda que oferta. Hi ha localitats com Elna, Ceret o Banyuls on 
actualment no n’hi ha cap, i per tipologia s’entén que seria com Prada de 
Conflent que sí que hi ha escola i el 20% dels alumnes hi van. L’Escola 
Bressola té l’objectiu de consolidar l’ensenyament secundari al poble de El 
Soler i fer un creixement important a la ciutat de Perpinyà, passant de dues 
escoles a cinc escoles, per tant, el projecte avança, va començar sense l’ajuda 
del govern francès. L’any 2000 a través d’un canvi legislatiu, si aguantaven 
durant cinc anys l’ensenyament, passaven a ser escola concertada i, per tant, 
l’escola francesa assumia el professorat. 
 
 Per tant, la demanda dels Amics de la Bressola -que podeu trobar 
en la seva pàgina web- ens diu als ajuntaments: ajudeu-nos a crear i aguantar 
una Escola Bressola durant els primers cinc anys i després l’estat francès 
l’haurà de mantenir, però els primers cinc anys ho haurem de fer els qui volem 
que la llengua catalana no desaparegui de la Catalunya Nord. 
 
 Per tant, és un objectiu primordial que en aquell moment de l’any 
2000, quan ho defensava el company Tardà, la ciutat de Cornellà havia de ser 
un referent, s’havia d’ajudar i així es va entendre i va ser aprovat. Nosaltres en 
aquell moment enteníem que el que es va fer era ser soci protector, i ser soci 
protector, vol dir que és una quota fixa  anual que no venç als 5 anys. Ho dic 
perquè m’ha semblat entendre que el que fèiem era pagar els endarreriments, 
per això vull posar en consideració que mirem i confirmem, però en tot cas 
semblaria que la nostra aportació -no volem dir que sigui de per vida, ja que 
esperem que la situació millori- anava més enllà dels 5 anys. En tot cas, uns 
300 euros a l’any, esperem que no  faci trontollar el pressupost i es pugui 
encabir.        
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 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que entenen que hi ha 
hagut un error administratiu, ja que la Moció que es va aprovar l’any 2000 feia 
referència a fer aquest ajut durant 5 anys, i ara suposo que una vegada 
solucionat l’error es manté la Moció, potser que s’actualitzin les quantitats, 
però bé, nosaltres en tot cas votaríem a favor de la Moció perquè creiem que 
s’ha de promocionar la llengua catalana. Pensem que s’hauria de treure el 
punt tercer que diu que es demani disculpes a través d’una carta de l’Alcalde a 
la Fundació “la Bressola”,  ja que crec que no és necessari perquè pagant ja 
veuran que ha estat un error. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que després de 
arreglar aquest oblit que s’ha fet perquè no s’havia posat en els pressupostos, 
queda la Moció coberta, però tenim dubtes del què vam aprovar fa cinc anys. 
Va ser una Moció en la que ens adheríem i que durava cinc anys,  aleshores és 
una cosa diferent al que ara en aquest moment s’està plantejant i no sé si això 
és una qüestió que entraria o no està dintre de la moció, o sigui, no sé com es 
podria recollir. En tot cas, hauria de tenir un tractament diferent, perquè el 
que aquí plantegem en la Moció ja està solucionat, però afegir ara una cosa 
nova doncs no és potser massa jurídic o massa administratiu o no sé què, 
però estaríem fora d’aquesta Moció. Estem d’acord en què s’hagi solucionat el 
problema però respecte de l’altre tinc dubtes de com es podria agafar, i en tot 
cas s’hauria de mirar el que es va plantejar fa cinc anys. 
 
 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que nosaltres 
votaríem en contra de la Moció perquè hi ha una cosa que és veritat i és que hi 
havia un compromís del Ple que estava incomplet per un oblit del Govern 
Municipal i de la resta de Grups Municipals que cada vegada que han vist el 
pressupost tampoc s’han recordat, inclús de qui havia proposat la Moció ni de 
l’Escola Bressola que no l’ha reclamat mai. Per tant, tampoc és que li faci 
molta falta quan no l’ha reclamat en quatre anys. Aquí ho vam aprovar però 
ningú, ni el que havia de rebre la subvenció s’ha acordat de reclamar-la, ni 
nosaltres de posar-la, ni el que va fer la Moció de recordar-nos-ho. Ara ens ho 
han recordat -és veritat- que no ho havíem pagat, per això hem fet una 
modificació de crèdit per poder pagar i nosaltres creiem que amb això ja no fa 
falta aprovar aquesta Moció que votarem en contra, perquè -a nivell de 
comentari- quan es va discutir la Moció va ser un tema d’ajudar en un 
moment en què l’Estat francès no donava ajudes. Ara -com bé ha dit la 
Portaveu d’ERC-AM-, sí que dona ajudes el Govern francès, per tant, cada 
Estat ha de fer això, de totes maneres està la Generalitat de Catalunya que 
crec que té un Govern progressista i preocupat per la llengua, doncs si fa falta, 
que ho faci ella. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que, quan un 
ajuntament o una persona fa una donació voluntària, que l’entitat que percep 
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d’aquests diners enviés una carta de reclamació conforme no s’estan enviant 
els diners, crec que seria una falta, fins i tot, de bastant mal gust. Per tant, 
només demanar a la Secretaria que miri l’acta i la Moció que s’aprovava l’any 
2000, crec que allà ja parla que l’ajut francès en aquell moment ja estava, per 
això es demanava que fossin com a mínim aquests cinc anys i sí que 
demanava que fos soci protector i soci protector vol dir això. Vull dir que si és 
una qüestió jurídica -que jo no entro ja que hi ha serveis jurídics a 
l’Ajuntament- doncs que certifiquin exactament que és el que vam acordar en 
el Ple de 24 de febrer de 2000. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que el que es va acordar és de voluntat política i la voluntat política 
ja està expressada i realitzada. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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 3.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, sobre l’adopció 
del domini “.cat”.  
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que l’aprovació del domini “.cat” per part de la Internet 
Corporation for Assigned Names and Numbers (ICANN) és una notícia d’una 
extraordinària importància, ja que per primer cop la comunitat cultural 
catalana podrà disposar d’un domini propi a Internet. 
 
 Atès que amb aquesta aprovació, es donava resposta a la voluntat 
expressada per la societat catalana mitjançant l’Associació Puntcat, entitat 
impulsora del reconeixement internacional de la realitat catalana. 
 
 Atès que la Internet Corporation for Assigned Names and Numbers 
(ICANN) va autoritzar el passat divendres 16 de setembre la creació del domini 
“.cat” per a la comunitat cultural i lingüística catalana a la xarxa. 
 
 Atès que el nou domini “.cat” pot ser utilitzat per qualsevol 
institució, empresa o particular que formi part de la comunitat cultural 
catalana. 
 
 Atès que aquest domini pot ser, doncs, un punt de trobada comú 
per a les pàgines web que ara usen dominis diversos (“org”, “.net”, “.es”). 
 
 Per tot això i entenent que la substitució no es podrà realitzar de 
forma immediata, sinó que necessitarà passar els tràmits preceptius per a la 
incorporació d’aquest nou domini. 
 
 El Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya proposa al 
Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
   Primer.- Que el Govern vetlli perquè, tant bon punt sigui possible, 
l’Ajuntament de Cornellà en el seu conjunt (empreses participades, consorcis, 
fundacions, patronats) afegeixi el domini “.cat” als llocs web municipals, 
esdevenint aquest el domini de referència en la presència del consistori a la 
xarxa. 
 
 Segon.- Que de manera paral.lela  s’encarregui al departament 
corresponent la substitució de les adreces electròniques dels treballadors i 
càrrecs electes municipals, per tal de què aquestes incorporin el domini “.cat”. 
 
 Tercer.- Donar trasllat d’aquests acords a tots els grups del 
Parlament, a la Generalitat de Catalunya, a les associacions municipalistes de 
Catalunya i a la Fundació PuntCAT.”   
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que, com 
bé deveu conèixer perquè aquest mes de setembre hi ha hagut un fet històric, 
la ICANN ha autoritzat el primer domini lingüístic del món, per tant, estem 
encoratjats i contents que el domini “.cat” existeixi. 
 
 Això crea una unitat d’identitat –des del nostre punt de vista- i és 
curiós que les noves tecnologies certifiquen que es va més de presa en noves 
tecnologies i ja tenim un domini “.cat”. Tardarem més en poder utilitzar el 
català en el Congrés dels Diputats i en la Unió Europea però de moment 
alguna cosa podem escriure, però bé, en tot cas anem avançant que és 
l’important. No llegeixo la moció perquè la teniu i sabeu del què parlem, així 
que bàsicament el que demanem és que en el moment en què es puguin fer els 
tràmits, que l’ajuntament, totes les empreses municipals, consorcis, 
fundacions i tots els treballadors en tots els correus electrònics passin a 
l’extensió “.cat”. 
 
 Aprofitant la moció i que les coses van endavant, ens agradaria 
algun dia -que no serà aquest any- poder presentar la mateixa moció en què 
pogués tenir extensió “ct”, que per qui no sàpiga que és això és que tindria 
delimitació de demarcació territorial per tant de país. 
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per aclarir una circumstància. El 29 d’abril de l’any 2004, es va aprovar una 
Moció presentada pel Grup Municipal de CiU i en base a aquesta Moció el dia 
16 de setembre, l’Ajuntament va fer una gestió amb una empresa de dominis 
genèrics i el mateix dia ens van contestar que encara no es possible registrar 
un domini “.cat”, però es preveu que a finals del present any o principi de 
2006, el registre estarà operatiu, per tant, com s’està fent el que es va aprovar 
el mes d’abril, o retireu la Moció o votarem en contra, perquè ja s’està fent. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que si és la mateixa 
moció i ens hem despistat, doncs evidentment la retirem perquè ja estava pres 
el punt d’acord, i agraïm als companys de CiU que també la haguessin 
presentat.  
  
 
 Després d’això la Moció es retira per la seva Portaveu. 
 
 
 
 
 4.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, en  relació a 
encarregar un dictamen jurídic, referent a la sentència del Tribunal 
Constitucional  10/2005 de 20 de gener.  
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 MOCIÓ 
 
 “El Ple del Tribunal Constitucional (TC), en la seva sentència 
10/2005 de 20 de gener, ha derogat la norma franquista, modificada en part 
en els anys vuitanta, que emparava les exempcions fiscals de les que gaudien 
les caixes d’estalvi en les seves activitats “lucratives”, és a dir, més enllà del 
seu històric objectiu benèfic-social. Les conseqüències d’aquesta decisió seran, 
no obstant, limitades, ja que aquest privilegi va desaparèixer fa gairebé deu 
anys, si bé, vàries entitats afectades van interposar diferents recursos que 
encara no han estat resolts en la seva totalitat. 
 
 Els dotze magistrats de l’òrgan màxim intèrpret de la Carta Magna 
consideren que l’article 9.7 del Decret 3313/1966, de 29 de desembre, ha 
vulnerat de forma sobrevinguda fins quatre articles del text constitucional. Es 
tracta d’aquells que fan referència a la llibertat d’empresa, a la lliure 
competència, al principi de generalitat en el sosteniment de les despeses 
públiques, i d’igualtat i justícia del sistema tributari, a més de la legalitat dels 
beneficis fiscals. 
 
 A finals de 1988, el aleshores Executiu Socialista va aprovar una 
normativa que posava fi al gaudiment d’aqueixa exempció que les caixes 
tenien en la llicència fiscal d’activitats comercials i industrials, si bé va establir 
una última pròrroga fins el 31 de desembre de 1994. 
 
 Des d’aleshores no hi ha dret a aquest benefici, però alguns 
ajuntaments van començar a aplicar els tributs corresponents abans 
d’aqueixa data, per la qual cosa es va iniciar una carrera de plets entre les 
entitats d’estalvi i els municipis. 
 
 Ara és el TC qui posa fi a aqueixa llarga batalla judicial, al donar 
per liquidat l’esmentat decret franquista, però al mateix temps limita les 
exempcions permeses durant la vigència del mateix en l’etapa constitucional. 
Segons la sentència, només serien permissibles, per ajustar-se a la 
Constitució espanyola, els beneficis fiscals que afectin “als Monts de Pietat i 
obres benèfic-socials de les caixes expressament autoritzades”, però no així la 
resta de les seves activitats (mercantils, financeres ...). 
 
 Per tot això, el Grup del PP proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Que, versant la sentència sobre impostos atribuïts a la competència 
dels ajuntaments, s’acudeixi als serveis jurídics municipals perquè aclareixin 
en quina mesura es pot reclamar el pagament a les caixes d’estalvi situades a 
Cornellà, de les quantitats que aquestes no han satisfet amb anterioritat a 
1994 en virtut a una norma preconstitucional i inconstitucional que les 
eximia. En cas que aquestes quantitats puguin ser reclamades també 
sol·licitem que s’adoptin les mesures pertinents per al seu efectiu pagament i, 
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si és necessari, acudir a la Justícia per poder fer complir les obligacions 
d’aquests contribuents.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de  la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que aquesta Moció no té gaire cosa a explicar, per tant, crec que 
ha sintetitzat, ha fet una reducció d’una sentència que la veritat és un 
“mamotreto” en la que ens diu que durant un temps s’ha mantingut un litigi 
amb les caixes d’estalvi des d’alguns ajuntaments i que ho tanca el Tribunal 
Constitucional amb data de gener d’aquest any. 
 
 Aquest litigi amb les caixes d’estalvis va començar l’any 1988 si no 
m’equivoco, ho miraré per no dir dates equivocades, i hi havia una pròrroga 
fins el 1994. El Govern d’aleshores va donar una pròrroga a les caixes d’estalvi 
fins el 1994 i després van començar els litigis que terminen ara en el 2005, per 
tant, nosaltres demanem, que versant la sentència sobre impostos atribuïts a 
la competència dels ajuntaments, s’acudeixi als serveis jurídics municipals 
perquè aclareixin en quina mesura es pot reclamar el pagament a les caixes 
d’estalvi, per si hi tenen algun de pendent en la ciutat de Cornellà, perquè si 
bé estaven considerades com ONG’s i estaven exemptes d’uns tributs, crec que 
ara estan molt lluny d’això, perquè són veritables entitats financeres i han de 
contribuir com tot fill de veí a pagar i a mantenir les despeses de la ciutat i de 
la Nació. Per tant, com “Hisenda som tots” si tenen pendent algun deute, 
nosaltres en aquesta Moció sol·licitem que se’ls reclami i que paguin.  
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que hem fet la 
consulta als Serveis Jurídics Municipals i l’Ajuntament de Cornellà cobra això 
des de l’any 1995. Els anys 1992, 1993 i 1994 els tributs venien directes, el  
padró ho feia l’Estat i l’Estat declarava exemptes a aquestes entitats, per tant, 
nosaltres fèiem el rebut però l’import amb cost zero perquè estaven exemptes.  
 
 Segons sembla, solament poden reclamar els que en aquell moment 
van reclamar i estan dintre del contenciós, els demés no, per tant, no podem 
reclamar res i cobrem des del 1995. Votarem en contra de la Moció o la retireu 
perquè no és possible. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que les explicacions que 
ha donat el Tinent d’Alcalde són prou convincents i no crec que tingui ja efecte 
mantenir aquesta Moció. 
 
 A continuació intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que per una 
vegada que haguéssim pogut votar la Moció presentada pel PP, -entre altres 
coses perquè el que es demana és que aquella gent que guanya molts diners 
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pagui els seus impostos per a benefici de la comunitat, i no solament ells sinó 
que potser hauríem de ficar a molta més gent que es lliura- de fet, s’està 
complint  l’acord que es demana en la Moció i és que els Serveis Jurídics han 
fet el seu treball i ja han dit que des de l’any 1995 s’està cobrant. Per tant 
podríem dir que l’Ajuntament de Cornellà està al dia en aquest sentit i, per 
tant, també  plantejaríem que la Moció es retirés, si no votaríem en contra, 
perquè ja s’està fent el que diu. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per matisar que la consulta s’ha realitzat als Serveis Econòmics i dir 
que no hi ha discussió possible, no és un debat polític ni és un debat de 
posicions, és el que és, i si la continueu mantenint doncs ja sabeu, i ho dic per 
evitar el vot en contra, res més. 
 
 Novament intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, per descomptat que 
no té res en contra dels Serveis Jurídics i ni ho posa en dubte. Sé que hi ha 
ajuntaments que ja ho estan sol·licitant i no des del 1994 sinó des del principi. 
 
 Això al final acaba en els jutjats i la versió última la té el jutge no la 
tenen els Serveis Jurídics, perquè els Serveis Jurídics donen un 
assessorament. En aquest cas, el Tribunal Superior de Catalunya havia dictat 
una sentència favorable a les caixes d’estalvi i, per tant, des del 1994 no s’ha 
pogut cobrar i és el Tribunal Constitucional qui va acabar amb això, per tant, 
nosaltres la continuarem mantenint. 
 
 Hi ha una cosa que sí que vull aclarir i dir-li al senyor López que jo 
no vull entendre que sembla com si els del PP no paguéssim  impostos o som 
tots rics, l’hi asseguro que la majoria de gent del PP paguem molts impostos, 
els que tenen diner perquè tenen molt diner i ho paguen, ho han de pagar per 
nassos, sinó estan fent una estafa i serien delinqüents i els que no tenim 
també contribuïm bastant pagant els nostres impostos. Per tant, crec que 
aquestes coses a vegades sonen a demagògia, a la qual cosa estem 
acostumats. 
 
 Novament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que si pogués ser, la reclamació s’efectuaria, faltaria 
més, no renunciaríem als nostres drets, però no és possible.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
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Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
 
 
 
 
 5.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo per manifestar que malauradament, des de l’últim Ple del mes de 
juliol, han estat 15 dones víctimes de forma mortal de la violència de gènere. 
Durant l’any 2005 són 56 dones dins de l’àmbit familiar, 2 dones per agressió 
sexual, 1 dona per tràfic de drogues i prostitució i 7 menors, en total són 59 
dones i 7 menors.     
 
 
 
 6.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que hi havia unes preguntes presentades pel Grup 
Municipal d’ERC-AM, que han estat contestades per escrit són les següents: 
 
 
  “Atès que enguany, com és ben sabut per tothom, i tal i com ja va 
succeir el 2002, el país pateix una greu sequera, i la gestió de l’aigua en 



55 

aquests casos en especial ha de ser acurada: no s’ha de malbaratar mai i 
encara menys quan hi poden haver-hi restriccions. 
 
 Atès que enfront la sequera l’Ajuntament ha pres mesures, per tal 
de no malgastar aigua municipal: regar de nit per evitar l’evaporació, 
intensificar el control de les fuites d’aigua, no usar aigua potable per a la 
neteja de carrers, reduint-ne els volums utilitzats. 
 
 Voldríem saber 
 

1. En quin percentatge s’ha reduït el consum d’aigua a Cornellà, tant 
a nivell domiciliari com a nivell municipal? 
 

2. Per quina raó el Departament de Via Pública no es compromet a fer 
que els serveis municipals i les empreses prestadores del servei de 
neteja, i les que es dediquen al reg de zones verdes no duen a terme 
les bones pràctiques que es proposen en el Cornellà Informa (regar 
de nit per evitar l’evaporació, intensificar el control de fuites d’aigua, 
no utilitzar aigua potable per a netejar carrers, i utilitzar mètodes 
més eficients que les mànegues, les quals deixen anar aigua a dojo) 
no només en temps de sequera, sinó sempre, donat que de la 
lectura d’aquest article es desprèn que fins ara no es fa? 
 

3. En cas que la sequera persisteixi, pel voltant de quines dates es 
preveu que Cornellà entrarà en l’escenari d’excepcionalitat de nivell 
2?.” 

   
L’altra pregunta diu el següent:  
 

 “Atès que en el mes de febrer d’enguany es va canviar la disposició 
de contenidors de recollida de residus, al carrer Doctor Arús, núm. 4, s’han 
col·locat vuit contenidors, un al costat de l’altre. 
 
 Atès que aquest agrupament de vuit contenidors, va provocar i 
provoca encara molèsties dels veïns i veïnes de l’esmentat bloc i d’altres 
adjacents. 
 
 Atès que ens consta que veïns de l’esmentat bloc han posat en 
coneixement de l’Ajuntament la situació, a través de la instància núm. 17283 
de data 22 d’abril de 2005, en què sol·licitaven la reubicació dels  contenidors 
al seu lloc original argumentant l’impacte visual negatiu que té aquest 
emplaçament, així com l’agreujament de les molèsties olfactives que 
provoquen prioritzant la comoditat del prestador del servei per sobre de la dels 
veïns d’aquest bloc. 
 
 Agrairíem que ens fossin contestades les següents preguntes: 
 

1. ¿Té previst el govern de la ciutat que es retornin els contenidors a la 
seva ubicació original, per tal d’evitar les molèsties als veïns?   
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2. En cas que així sigui, quan? 

 
3. Hem sabut que tenen previstes futures actuacions urbanístiques 

dirigides a fer la recollida subterrània de residus. Aquest grup 
voldria conèixer quan tindrà lloc el soterrament dels contenidors en 
aquell carrer, per quina zona de la ciutat començarà aquesta 
actuació i quan està previst el soterrament de la totalitat dels 
contenidors a tota la ciutat?  
 

4. Per quina raó els contenidors de la plaça Marsans s’han situat 
sobre la vorera?.” 

 
 
 Pel que fa a la primera pregunta presentada pel Grup Municipal 
d’ERC-AM, l’escrit de resposta del Regidor Delegat de Via Pública, diu el 
següent: 
 

 “En resposta a la vostra pregunta, formulada per escrit, sobre bones 
pràctiques d’estalvi d’aigua davant la sequera, ens plau informar-li el següent: 
 

1. Es disposen dades comparatives dels anys 2002, 2003 i 2004, en 
quant a consums domèstic, comunitari, comercial, industrial i 
municipal. En quant a l’any 2005 disposem de dades de volum 
consumit total des del 24/05/2005 fins 05/08/2005 (període de 
vigència del Decret 93/2005 d’adopció de mesures excepcionals en 
relació amb la utilització dels recursos hídrics), però no es disposen 
de les dades de l’any anterior per tal de fer la valoració comparativa, 
i la distribució segons usos.  L’any 2004 vam tenir una mitjana 
anual de consum de 205 l/hab/dia, en els darrers mesos estem al 
voltant de 190 –210 l/hab/dia, tenint en compte que són dades 
d’estiu, la mitjana global 2005 haurà de ser inferior. 

 
De tota manera, AGBAR ens informa que la seva facturació ha 
disminuït els darrers mesos al voltant del 10%, cosa que pot 
equiparar-se a una reducció en volum de consum. 

 
2. En quant al reg de zones verdes: 
 

- Es realitza en horari nocturn tot el reg automàtic. 
 
- El reg manual que porta a terme l’empresa municipal TECSALSA 

s’efectua en horari diürn donat l’horari laboral dels treballadors. 
 
En quant a la neteja de carrers: 
 
- S’efectua la neteja de carrers amb aigua a pressió únicament en 

zones i situacions concretes per garantir unes mínimes 
condicions higiènico-sanitàries, la resta d’actuacions de neteja de 
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carrers amb aigua, pròpies del manteniment en condicions 
normals, s’han eliminat 

  
- Es porta a terme la neteja de les bases dels contenidors per tal de 

garantir les condicions higiènico-sanitàries, tasca que està 
previst seguir realitzant donada la seva necessitat. 

 
3. Segons el projecte de Decret 93/2005, es defineixen 3 escenaris 

possibles, d’acord amb la situació en que es trobin els recursos 
hídrics, per tal de garantir l’abastament: 

 
• Excepcionalitat I: el nostre municipi va entrar en aquest nivell 

des de l’inici de l’aprovació del Decret. S’estan aplicant totes les 
mesures dictades pel decret que afecten el nostre municipi. 

  
• Excepcionalitat II: S’entrarà en aquest nivell quan el volum 

embassat en el sistema Ter-Llobregat baixi per sota de 145 hm3.   
Segons l’Agència Catalana de l’Aigua, amb data 15 de setembre 
de 2005 el nivell estava en 180.4 hm3. En funció del nivell de les 
pluges dels propers mesos entrarem o no en el nivell 
d’excepcionalitat II. De tota manera, encara que entréssim en 
aquest nivell no tindríem afectació a nivell domiciliari ni 
municipal, únicament es preveuen mesures addicionals a nivell 
agrícola, d’aprofitament hidroelèctric, recreatiu ... i seguiríem 
amb les mateixes mesures actuals dictades pel Nivell I. 

 
• Emergència: El Decret de mesures a adoptar en entrar en el 

tercer nivell o nivell d’emergència, està en aquests moments 
pendent d’aprovació. Entraríem en aquest nivell si els nivells 
d’embassament baixessin per sota de 122 hm3.  
Les autoritats competents estimen que es podria arribar a aquest 
nivell el mes de novembre, si la situació pluviomètrica no canvia.  
Arribats a la situació d’emergència el Decret preveu afectació a 
nivell domiciliari i segons els consum de cada municipi. 
Començaríem a tenir restriccions d’aigua per garantir consums 
per sota de 230 l/hab/dia, i aquestes mesures s’aniran endurint 
a mesura que el % embassat vagi disminuint. En el cas de 
Cornellà, els consums dels darrers mesos estan per sota dels 
nivells que marca el Decret per començar a aplicar restriccions. 
Per tant, com a mínim, durant el 2005 és molt improbable patir 
restriccions en el nostre sistema. 

 
 Els consums dels darrers mesos en el nostre municipi estan al 
voltant de 190-210 l/hab/dia, és a dir, en cas d’entrar en nivell d’emergència 
tindríem afectació a partir dels estadis 2on –3r.  (En data 19/09/2005 estem 
al 23% de reserva d’embassament.) 
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% de reserva 
del llindar 
superior 

Dotació 
màxima 
(l/hab/dia) 

20 230 
15 210 
10 180 
5 160” 

  
 
 Pel que fa a la segona pregunta presentada pel Grup Municipal 
d’ERC-AM, l’escrit de resposta del Regidor Delegat de Via Pública, diu el 
següent: 
 
 
 “En resposta a la seva pregunta, formulada per escrit, relativa a 
l’agrupació de contenidors de R.S.U. al carrer Doctor Arús, ens plau informa-li 
del següent: 
 
 Els vuit contenidors situats en aquesta ubicació, són quatre de 
Residus Sòlids Urbans, i quatre de Reciclatge (paper, vidre, embalatges 
lleugers i roba usada), d’aquests els únics susceptibles de produir males olors 
són els de R.S.U. 
 
 En aquesta ubicació sempre havien hagut contenidors, 
concretament dos de R.S.U. més els altres, i l’únic que es va fer al unificar 
ubicacions va ser afegir dos més de R.S.U. 
 
 En relació a les seves preguntes: 
 
 1.- La instància d’una sola veïna, d’entrada a Via Publica a primers 
de maig, va tenir resposta telefònica als mesos de juny i juliol mitjançant 
quatre converses amb ella, i després de dues inspeccions a la zona que van 
confirmar que l’actual ubicació dels contenidors és la més adient pel barri 
globalment parlant. Per tant, els Serveis Tècnics responsables en aquella 
matèria desaconsellen modificar la disposició d’aquesta ubicació de 
contenidors, i la de la resta d’ubicacions de la zona (la més propera es troba a 
uns cent metres sobre el número 10). 
 
 Els arguments comunicats a la dita veïna, han sigut els següents: 
 

- L’agrupació de contenidors no s’ha fet prioritzant la comoditat 
del prestador del servei, si no per disminuir el número 
d’arrancades amb acceleració del camió recol·lector, de forma 
que es minimitzin els sorolls i la contaminació. 

 
- L’agrupació de contenidors s’ha fet amb el criteri de disminuir 

l’impacte visual global de “brutícia” que produïa el repartiment 
generalitzat i pròxim dels contenidors. 
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- En quant a les males olors, li van explicar que des del mes de 

juliol es netegen les bases dels contenidors i ells mateixos una 
vegada per setmana (abans cada quinze dies), i que la ubicació 
actual és precisament la que disposa els contenidors més lluny 
de la façana (finestres) de l’edifici (de vint a vint-i-cinc metres). 

 
 2.- En relació al soterrament de contenidors, actualment no està 
previst. En el decurs del proper any, si hi ha el projecte d’iniciar aquestes 
actuacions en l’àmbit dels mercats municipals, on la incidència dels actuals 
contenidors té un impacte important en el territori. 
 
 3.- No hi ha contenidors situats sobre la vorera a la plaça Marsans i 
si es refereixen a la plaça Campfaso, quan aquesta va ser urbanitzada 
novament, es va eliminar el retranqueix de la vorera del costat plaça, i 
l’amplada del carrer no permet posar-los sobre la calçada. Considerem, d’altra 
banda, que l’espai que resta a la vorera per als vianants és suficient.” 
 
 Seguidament intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que tenen dos precs. 
El primer prec no serà cap novetat per a l’Alcalde, perquè li vaig comentar que 
al mes de maig vam fer un prec en la mateixa línia referent a què un grup 
municipal hi havia utilitzat els mitjans de l’Ajuntament per fer arribar 
publicitat. Després  es va parlar en la Junta de Portaveus i va quedar bastant 
clar què és el que es podia i no es podia fer, i vam acceptar les excuses del 
Grup Municipal que en aquell moment era l’afectat. 
 
 El pitjor ha estat el mes de setembre descobrir que hi ha un altre 
Grup Municipal que també ho fa, i perdoneu-me que faci una mica de broma, 
però li vaig preguntar on estava la gaveta fantàstica perquè nosaltres també 
tenim coses a comunicar, i llavors simplement faig el prec perquè es prenguin 
les mesures que siguin perquè no s’utilitzin els mitjans econòmics de tots per 
distribuir la nostra publicitat particular. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyor Salvador Colominas Tutusaus, per manifestar que el segon prec és 
perquè cada any en aquestes dates demanem que l’estàtua d’en Lluís 
Companys i el seu entorn es dignifiquin. Ja sabem que no és culpa del 
deteriorament atmosfèric, sinó que són sempre o bandes de gamberros o gent 
que en un moment determinat ho embruten. Primer demanaríem que es 
netegés i segon que no tinguéssim que demanar-ho sinó que fos habitual que 
quan hi ha un monument, sigui qui sigui, no tan sols en Lluís Companys, sinó 
sigui el de García Nieto o el de qualsevol, la Brigada o l’Ajuntament se 
n’encarreguin que estiguin dignes. 
 
 El senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, manifesta que prenem 
nota. 
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 Seguidament intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que ha fet dues 
preguntes, les quals han estat contestades per escrit i la primera diu el 
següent: 
 
  
 “Atès el nombre de població estrangera empadronada a la nostra 
ciutat en els darrers anys. 
 
 Aquesta Regidora formula les següents  
 
 Preguntes 
 

1. Quin és el nombre total de població estrangera empadronada a 
Cornellà? 
 

2. Quin ha estat el nombre de població estrangera que s’ha 
empadronat a la nostra ciutat amb un domicili que no és real en els 
anys 1999, 2000, 2001, 2002, 2003 i 2004? 
 

3. Quin percentatge representen sobre la resta de població estrangera 
empadronada a la ciutat i el total de població de Cornellà? 
 

4. Atès que en l’informe de la Població Estrangera a Cornellà 
s’estableix un nombre de població estrangera que no consta en quin 
barri està empadronada, com es comptabilitza el seu nombre i a què 
respon aquest concepte?.” 

 
 

La segona pregunta diu el següent: 
 

 “Atès la col·laboració entre  el RCD Espanyol de Barcelona i 
l’Ajuntament de Cornellà. 
 
 Aquesta Regidora formula les següents  
 
 Preguntes: 

  
1. Quins convenis de col·laboració ha signat l’Ajuntament amb el RCD 

Espanyol? Que se’ns lliuri una còpia. 
 
2. Quines aportacions i/o col·laboracions manté l’Ajuntament amb el 

RCD Espanyol? Que es detallin aquestes. 
 
3. En el seu cas, l’Ajuntament i/o organismes dependents són titulars 

d’accions del RCD Espanyol, S.A.D? 
 
4. Si la resposta és afirmativa, indicar el valor patrimonial de les 

esmentades accions a data de la resposta i el percentatge que 
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representen sobre el capital social i l’evolució de l’esmentat 
percentatge en els darrers dos anys? 

 
5. Quines són les previsions de l’Ajuntament respecte possibles acords 

que es puguin adoptar amb el RCD Espanyol en els propers dos 
anys?.”  

 
 

 Pel que fa a la primera pregunta presentada pel Grup Municipal del 
PP, el Primer Tinent d’Alcalde i Portaveu del Partit Socialista de Catalunya, 
lliura un escrit que diu  el següent: 
 
 “En resposta al seu escrit de data 21 de setembre de 2005, referent 
a la petició d’informació relativa a la immigració a la ciutat de Cornellà de 
Llobregat, i per encàrrec de l’Alcalde, tinc que informar-li en el següent sentit: 
 

1.- Que segons les dades de l’Institut Nacional d’Estadística, referents al 
padró municipal aprovat a 31 de desembre de 2004, el nombre de 
persones que figuren en el cens d’aquesta ciutat nascudes fora de 
l’Estat Espanyol i que tenen la consideració de persones estrangeres 
és de 8.151. S’adjunta còpia oficial d’aquesta còpia oficial d’aquesta 
informació. 

 
2.- Que no es disposa de la informació sol·licitada, perquè no hi ha 

mecanismes d’inspecció establerts per poder detectar que existeixi 
població empadronada en un domicili que no sigui en el que 
realment viu. 

 
3.- Que no pot calcular-se el percentatge oficial de persones que no 

viuen en els domicilis a on estan empadronats per la raó exposada 
en el punt anterior. 

 
4.- Que es desconeix a quin tipus d’informe de població estrangera a 

Cornellà es refereix en el que s’estableix un nombre de població 
estrangera que no consta inscrita a un barri determinat, i per tant, 
és impossible donar una resposta sobre aquesta qüestió, però per 
raons de definició, tots els domicilis a Cornellà figuren en un 
districte censal que no és la mateixa divisió i limitació que per 
barris i no hi ha constància de què es produeixi aquest tipus de 
comptabilització i en conseqüència no respon a cap concepte 
determinat legalment. 

 
 Esperant haver donat resposta a la consulta de les qüestions 
plantejades en l’escrit esmentat, rebi una cordial salutació.” 
  
 
 Pel que fa a la segona pregunta presentada pel Grup Municipal del 
PP, el Primer Tinent d’Alcalde i Portaveu del Partit Socialista de Catalunya, fa 
lliurament d’un escrit que diu el següent: 
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“1.- L’únic conveni entre el RCD Espanyol i l’Ajuntament no és 

pròpiament dit de col·laboració, sinó d’avançament de les 
condicions d’urbanització contemplades al Pla Parcial, s’adjunta 
còpia. 

 
2.- No hi ha aportacions ni col·laboracions amb el RCD Espanyol. 
 
3.- La societat Revolt del Llobregat, S.L. participada per l’empresa 

municipal EMDUCSA en un 50%, va rebre accions del RCD 
Espanyol. 

  
En data 30 de març de 2005, els Consells d’Administració del Revolt 
del Llobregat, S.L. i d’EMDUCSA, van aprovar el projecte de fusió 
d’ambdues societats, que va ser aprovada definitivament per les 
Juntes Generals de les dues societats de 29 de juny de 2005, 
assumint les accions. 
 
En un termini aproximat de 15 dies es formalitzarà en escriptura 
pública aquesta fusió. 

 
4.- El valor patrimonial de les accions és de 319.522,92 euros, a data 

d’avui, El percentatge que representen sobre el capital social del 
RCD Espanyol SAD és de l’1,9%. 

  
 L’evolució d’aquest percentatge en els dos últims anys no ha variat. 
 

5.- En aquest moment no existeix cap previsió de possibles acords en 
els propers dos anys.”    

 
 
 Continua amb l’ús de la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
tenia una altra pregunta però la passaré com a prec perquè no vull vulnerar el 
ROM. Pot ser com a prec perquè les dues que faré com a precs han sigut 
peticions i ara prego que se’ns doni resposta o que es faci el que en el seu dia 
es va dir. 
 
 El primer prec és sobre el tema dels claveguerams de Fontsanta i és 
que hem demanat vàries vegades explicacions de què passava allí i se’ns han 
donat. Una de les primeres vegades recordo que se’ns va dir que era un tema 
d’Adigsa, de la Generalitat, -aleshores governava encara CiU- i des d’aleshores 
cada vegada que hi ha pluges, hi ha plantes baixes, carrers i hi ha veïns que 
se senten desemparats perquè allí en Fontsanta ningú diu res, només que els 
veïns.  
 
 S’han apropat al nostre grup moltes persones preguntant i he vist 
fins i tot un rètol posat allí que s’anaven a fer les obres. Intervé en aquest 
moment el senyor Alcalde per dir que és l’únic que està bé, el rètol. 
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 Aleshores, continua manifestant la senyora Espinosa, com aquest 
és un prec, prego que l’Alcalde o l’Ajuntament intervingui i acabi amb aquesta 
situació, perquè amb aquestes últimes quatre gotes que van caure han hagut 
plantes baixes amb mig metre d’aigua. 
 
 Espero que si això no se soluciona, els veïns de Fontsanta facin 
honor al seu seny i facin el que han fet sempre i sobretot l’Associació de Veïns, 
que sembla ser que estan bastant queixosos. 
 
 Després hi ha una petició d’una pregunta que vaig fer al seu dia 
sobre els bars de les associacions i que no se m’ha donat resposta, aleshores 
sol·licito que se’m passi.      
 

 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint hores i deu minuts, de la qual 
s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb 
mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 
 
 

 


